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V novo 
leto 

Poslavljamo se od leta 
1977. Pred nami je novo 
leto. Vsak zase in vsi sku
paj pregledujemo, kaj 
smo dosegli v preteklem 
letu. In verjetno vsi pri
hajamo «¡0 enakega spo
znanja, da smo dosegli 
toliko, kolikor smo se 
trudili in prizadevali vsak 
zase in vsi skupaj. Nič 
nam ni bilo dano samo 
po sebi, brez našega dela, 
brez naše odločitve. 

To spoznanje se vse 
močneje odraža v naših 
delegatskih odnosih. Za 
nami je prvo štiriletno 
obdobje delovanja delega
cij in delegatskih skup
ščin. Spoznali smo v 
praksi prednost novega 
sistema odločanja, čeprav 
še niso prišle v celoti in 
povsod do izraza. 

Ko se bomo spomladi 
na skupščinskih volitvah 
odločati o novih delegatih 
sa prihodnje štiriletno ob

dobje, se bomo odločali 
napodlagi doseženih spo
znanj in izkušenj fe dose
danjega dela delegacij in 
skupščin. Verjetno se bo
mo odločali lažje kot pred 
štirimi leti, ker so nam 
jasneje pred očmi vsebina 
in oblike delegatskih od
nosov. 

Storiti moramo vse, da 
se bo pred odločanjem v 
skupščinah slišal glas, 
mnenje ali predlog sleher
ne vasi, krajevne skupno
sti, delovne organizacije, 
da bo interes občana in 
delovnega človeka gibalo 
našega razvoja in napred
ka. Seveda pa bomo ved
no razpeti med potreba
mi in željami na eni stra
ni in našimi materialnimi 
možnostmi na drugi stra
ni. 

Neomejene z material
nimi sredstvi pa so naše 
možnosti pri razvijanju 
medčloveških odnosov. Na 
to marsikdaj pozabljamo. 
Pa ne bi smeli, saj gradi
mo socialistično človeško 
družbo. 

Z željo, da bi tudi v pri
hodnjem letu tako delov
no m zavzeto uresničevali 
naše skupno dogovorjene 
naloge in načrte, vsem 
občanom želim zdravja, 
osebne sreče in delovnih 
uspehov polno leto 1978! 

Obisk delegacije iz Vietnama 
P r e d dnev i je kamniški za

vod za usposabljanje inva l id
ne mladine ob i ska la štiričlan
s k a delegacija m in i s t r s t va za 
inval ide i n soc ia lna vpraša
n ja iz Demokratične republ i 
ke V i e tnam, k i se je več d n i 
m u d i l a v S loveni j i i n se v 
nekater ih k r a j i h Jugoslavi je. 
Delegacijo je vod i l T r a n 
Duy Che, načelnik min is t r 
stva. 

V i s oke goste iz D R V i e tnam 
je spre je l A l fonz Bo l t a r , pred
sednik občinskega izvršnega 
sveta i n V lado H v a l i c , d irek
tor zavoda za usposabljanje 
inval idne mladine , k i je pred
stavnike iz pr i jate l jske deže
le seznani l s šolsko i n zdrav
stveno dejavnostjo ter na 
kra tko o r i sa l povo jn i razvoj 
zavoda. 

Ali smo bogati? 

Po krajšem pr i ja te l jskem 
razgovoru i n izmenjav i 
mnenj , so s i skupno ogledal i 
zavod i n specifične dejavno
st i v n j em. 

V i e tnamska delegacija, s i 
je ogledala še nekatere po
dobne zavode v naši domo
v in i , najdl je pa se je zadrža
l a v l jub l janskem zavodu 
S R S za rehabi l i tac i jo inva l i 
dov, k jer so j i m p r i p r a v i l i 
tud i posvetovanje an preda
vanje s področja rehabi l i ta
ci je i n inva l i d sk ih pripomoč
kov. 

G l a v n i namen tega ob i ska 
p r i nas je b i l , da spoznajo 
i n ugotove možnosti strokov
nega usposabl janja vietnam
s k i h kadrov p r i nas s pod
ročja zdravl jenja inval idov. 

M . J . 

Kamnik v gornji polovici 
Te dn i je zavod za stat ist iko S R Slovenije uradno objav i l 
podatke o družbenem pro izvodu i n narodnem dohodku, k i 
ga ustvar ja vsak občan v S loveni j i In posamezni s lovenski 
občini. Poda tk i veljajo z a telo 1976, torej so neko l iko »za
stareli«, vendar zapletenost izračuna ne omogoča hitrejših 
rezultatov p r i računanju narodnega dohodka. 

l a n i smo v S loveni j i ust
va r i l i 47.043 dinarjev narod
nega dohodka na preb iva lca , 
v K a m n i k u p a je l an i narod
n i dohodek n a občana znašal 
44.343 dinarjev. N a r o d n i do
hodek n a preb iva lca je v 
K a m n i k u naraščal neko l iko 
počasneje kot v S loven i j i . 

Se le ta 1975 se je K a m n i k 
uv rs t i l na 24. mesto med šest
deset imi s lovensk imi občina
m i , l an i pa je z d r k n i l za me
sto nazaj. Tore j smo med 
s lovensk imi občinami po na
rodnem dohodku na prebival
ca na 25. mestu . Naš povpreč
n i narodn i dohodek je celo 
nižji od slovenskega povpreč
ja . 

M e d t i s t i m i s lovensk imi ob
činami, k i so bogatejše ko t 
leta 1975 i n so na lestv ic i 
prehitele K a m n i k , sta Loga
tec i n Radov l j i ca . Naši so
sedje Dcanžalčani pa nazado
va l i x 21. n a 27. mesto. Na
r o d n i dohodek n a občana 
domžalske občine je l an i zna
šal 43.274 dinarjev. 

Raz l i ke med s lovensk imi 
občinami so zelo ve l ike. Naj
bogatejša občina L jub l j ana— 
Center us tvar i 186.414 dinar
jev narodnega dohodka na 
prebiva lca, najrevnejši pa je 
Lenart , k jer so us tvar i l i 11.510 
dinarjev n a občana. 

Seveda na razvrstitev slo
vensk ih občin glede na ust
var jeni narodn i dohodek na 
preb iva lca n i najbol j zveliča
ven podatek razvi tost i neke 
občine, vendar n a m le služi 
za približno oceno razv i tost i . 

N a izračun vp l i va tud i go
spodarjenje posameznih več
j i h organizaci j združenega de
l a , k i občasno zaidejo v večje 
aH manjše težave. Kamnlča-
n i l ahko pričakujemo, da bo 
izračun narodnega dohodka 
na preb iva lca v le tu 1977 

ugodnejši, z last i če upošte
vamo, da smo letos tud i bo
je gospodar i l i . T . J . 

Dragi tovariš Tito! 
Ob našem največjem prazniku 

— dnem republike, dnevu ustano
vitve naše socialistične Jugoslavije, 
Ti vsi delovni ljudje in občani kam

niške občine iskreno čestitajo. Po
nosni smo na dosežene uspehe v 
razvoju naše socialistične družbe, 
obenem pa prav v teh dneh še 
s posebno pozornostjo urejamo sa
moupravne odnose, da bi delovni 
človek čimprej v celoti in na vseh 
ravneh odločal o pogojih in rezul
tatih svojega dela. 

Ko Ti čestitamo kot častnemu 
občanu Kamnika in nekdanjemu 
delavcu kamniške tovarne Titan, 
Ti sporočamo, da Ti je občinska 
skupščina, izražajoč željo vseh ob
čanov in delovnih ljudi, ob letoš
njem občinskem prazniku podelila 
najvišje občinsko priznanje — Zla
to plaketo Kamnika. Delegati skup
ščine so izrazili željo, da Ti to pri
znanje izročimo osebno ob priliki 
Tvojega obiska v Kamniku oziroma 
v SR Sloveniji. To vročo željo po
navljamo tudi danes in Selimo, da 
bi se nam čimprej izpolnila! 
Kamnik, 28 XI. 1977 
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Uspešna vaja Jesen 77 
Nedavna združena vojaška vaja Jesen 77 na območju občine 
K a m n i k , v kater i so sodeloval i poleg enot .TLA tud i enote 
ter i tor ia lne obrambe v kra jevnih skupnos t ih i n de lovnih 
organizaci jah, vs i odbor i za l judsko obrambo i n družbeno 
samozaščito v kra jevnih skupnos t ih i n delovnih organizaci
j ah , enote c iv i lne zaščite In narodne zaščite, je v celot i 
uspela. 

V vajd so sodelovale tud i 
vse družbenopolitične organi
zacije. Va ja je dosegla svoj 
g lavni namen: v p r a k s i pre
ver i t i uskla jeno delovanje 
vseh dejavnikov splošne 
l judske obrambe v občini. V 
organ i z i ran i sestavi je n a vaj i 
sodelovalo b l i zu 2500 naših 
občanov, seveda pa so n a en 
a l i d rug način sodeloval i in 
se seznanjal i z na logami v 
p r i m e r u vojne več a l i manj 
vs i občana, še posebno mla 
d ina . K t emu je pr ipomog lo 
tud i uspešno delovanje ob
činskega poverjeništva za in
format ivno propagandno de
javnost, predvsem pa aktiv
nost odborov za l judsko ob

rambo, k i so tokrat prvič v 
vseh kra jevn ih skupnost ih 
p re i zkus i l i svojo obrambno 
pr ipravl jenost i n organiz ira
nost. 

Povel jstvo enot J L A , k i so 
se v t eh dneh zadrževale na 
območju naše občine, je v i 
soko oceni lo pr iprav l jenost 
naših občanov na vsakem ko
r a k u pomagat i p r i padn ikom 
J L A v izvrševanju n j ihov ih 
nalog i n se za to pomoč ob
čanom toplo zahvaljuje. 

Svet za l judsko obrambo 
i n družbeno samozaščito 
skupščine občine K a m n i k iz
r eka pr iznanje i n zahvalo 
vsem organizac i jam, enotam 
J L A i n TO , odborom za l jud-

Sreče in uspehov 
v novem letu 1978 
selimo vsem delovnim ljudem 
in občanom 

Skupščina občine K a m n i k 

in družbenopolitične organizacije 
4 i i . ' * 

sko obrambo, enotam c iv i l 
ne zaščite i n narodne zaščite 
i n vsem občanom za njihov 
pr ispevek k uspešni izvedbi 
vaje Jesen 77. S to vajo smo 
ponovno dokaza l i prav i lnost 
zamis l i naše splošne l judske 
obrambe, po ka te r i v sluča
j u potrebe postane borec za 
obrambo domovine vsak naš 
občan. 

V s e m občanom i n de lovnim 
l judem kamniške občine 
iskreno čestitamo ob dnevu 
Jugoslovanske l judske arma
de — p ra zn iku naše vseijud-
ske obrambe! 

Svet z a l judsko obrambo 
i n družbeno samozaščito 

S O K a m n i k 
predsednik 

F R A N C S V E T E L J 

Ne mra z , ne »plavi« niso mogU do Sivega nafti pogumni 
-ojskl m vajah »JESEN 77«. 

F 
) 



Delegatski sistem 

Želimo več kratkih, predhodnih informacij 
D a b i •konkretneje ugotovi

l i , kako deluje delegatski s i 
s tem, kakšne pogoje imajo 
delegati za svoje delo, s ka
kšnimi p rob l emi se srečuje
j o ter ka j predlagajo z a bolj
še delovanje delegatskega s i
stema, so s ind ika t i i n Soci
alistična zveza pos la l i vpra
šalnik vsem delegaci jam v 
O Z D oz. T O Z D ter v krajev
ne skupnos t i . 

Pogle jmo, kaj so na zastav
l j ena vprašanja odgovor i l i de
legati 39 O Z D , torej t i s t ih , 
k i so sp loh odgovor i l i n a 
»vprašalnik. Iz kra jevn ih skup
nost i , za l , n iso p r i spe l i v s i 
vprašalniki z odgovor i . 

V vseh O Z D imajo delega
cije tako za zbor združenega 
de la občinske sikupsoine ko t 
tud i za skupščine S I S , m e d 
n j i m i p a v dveh imajo skup
no delegacijo i n v 4 konfe
renco 

Z a r a d i f luktuaci je delavcev 
n imajo v vseh O Z D istega 
števila delegatov v delegaci
j ah , ko t so ime l i ob i zvo l i t v i . 
V 17 O Z D je to število isto, 
medtem ko se je v vseh osta
l i h zmanjšalo i n sicer zara
d i odhodov iz delovne orga
nizaci je ko t tud i d rug ih pre
mestitev. V nekater ih so mo
r a l i oprav i t i tud i nadomest
ne vol i tve. 

L e v enem i zmed 39 pr ime
rov n imajo ustrezn ih prosto
rov , ko t enega i zmed osnov
n i h pogojev za uspešno delo 
delegacij , v dveh p r i m e r i h 
p a nimajo administrat ivne 
pomoči. Os ta l i imajo pr imer 
ne prostore i n zagotovljeno 
admin is t ra t i vno pomoč. 

V večini p r imerov n imajo 
problemov s sklepčnostjo de
legacij za zbor združenega 
dela, medtem ko je ta v 16 
p r i m e r i h s laba . Popo lnoma 
obratno situaci jo imamo gle
de skepčnosti delegacij za 
skupščine S IS . Anket i ranc i si
cer ne navajajo, ka j so t o r i l i , 
da b i stanje spremeni l i , p a 
vendar navajajo nekatere 
vzroke 1 za nesklepčnost. M e d 
te sod i nezainteresiranost i n 
neodgovornost posameznih 
delegatov, za k a r obstaja vr
sta razlogov, t i pa , žal, v tem 
oko l ju še niso raz iskani . Na
dalje navajajo preobremenje
nost delegatov, delo v izme
nah kot t u d i s labo poveza
nost dn nezadostno in formi 
ranost. K o smo že p r i infor
mi ranos t i , naj navedemo tu
d i to, kako ocenjujejo gra
d iva , M ga prejemajo i n na 
osnov i katerega tud i odloča 
kretne povzetke z več alter-
obsežno, dost ikrat pa tud i 
nerazuml j ivo gradivo. Pogre
šajo predvsem kra tke , kon-
k r i n e povzetke z več alter
na t i vn im i rešitvami. 

Ocenjujejo, d a gradiva ne 
pre jmejo vedno pravočasno, 
zato p a tud i ne more jo orga

n i z i r a t i temelj itejših razprav. 
Nekaj man j ko t četrtimi an
ket i ran ih je gradivo dovol j 
razuml j i vo le šestina p a me
t i , da j i je gradivo pravo
časno dostavl jeno. Čeprav so 
b i l i odgovor i n a vprašanje o 
poteku in fo rmi ran ja dokaj 

Ce pogledamo, k a k o dele
gacija sodeluje p r i obl ikova
n j u svojdh stališč z organi 
samouprav l janja , s t r okovn im i 
službami i n družbenopolitič
n i m i organizacijama ugotovi
mo , d a delegati največkrat i n 
po potrebi zahtevajo mnenje 

nerazuml j i v i , p a se vendarle | s t r okovn ih služb (skoraj 2/3 
d a sklepat i , da je le to po
manjk l j i vo ter d a bomo mo
r a l i t emu vprašanju v bodoče 
posvečati ve l iko več pizorno-
sta ko t dos le j . 

Večina O Z D je odgovor i la , 
da Kamniški Občan prinaša 
zelo dobre informaci je dn da 
je t u d i po vseb in i kval i teten. 
Smatra jo , d a je preveč tako 
imenovan ih post festum in 
formac i j , torej t i s t ih , k i p r i 
našajo vsebine z a nazaj . Po
grešajo predhodne in formaci 
je, n a osnov i ka te r ih tud i 
odločajo. Kaže, d a premalo 
obveščamo o sk l ep ih občin
ske kot tud i o sk l ep ih skup
ščin samoupravn ih interesnih 
skupnos t i . Najbrž se ta p r i 
pomba nanaša n a informaci je 
o izvajanju teh sklepov. Pre
malo so obveščeni o de lu i n 
izvajanju programov S I S . Tu
d i družbenopolitične organi
zacije b i v Kamniškem Ob
čanu, po mnen ju anket i ran
cev, mora le b i t i bo l j zstopa-
ne. P rav tako s i želijo več 
in formaci j i z de lovnih orga
nizaci j . Glede odgovorov n a 
delegatska vprašanja p a so 
mnenja , da b i le t i morala 
v celot i b i t i objavl jeni v Ob
čanu. 

V tret j ini O Z D smatrajo , 
da so b i l a skupščinska Ob
vest i la zelo dob ra ob l i ka in
fo rmi ran ja i n sprašujejo za 
razloge, da j i h že dlje ča
sa ne prejemajo. Kaže, da b i 
m o r a l i popestr i t i takšen na
čin obveščanja delegatov i n 
občanov. 

Nadal je ugotavl jamo, da 
skoraj v dveh tret j inah O Z D 
prevladujejo osnovne ob l ike 
in formiran ja : ustno, p reko 
razn ih sestankov, n a zbor ih 
delavcev, p r eko zapisnikov i n 
sej, in te rn ih g las i l i n podob
no. V dveh O Z D ugotavlja
jo, da in fo rmiran je poteka le 
na re lac i j i skupščina-delegaci-
j a i n obratno. 

odgovorov) , d a sodelujejo z 
D P O ter da delegacije zahte
vajo i n tud i prenašajo mne
n j a samoupravn ih organov (v 
1/3 pr imerov ) . V 4 O Z D od
govarjajo, d a je s labo oz. d a 
n i sodelovanja s s t r okovn im i 
službami, samoupravn imi or
gani i n družbenopolitičnimi 
organizac i jami , medtem k o v 
5 O Z D obravnavajo gradiva 
vs i zaposleni de lavc i . 

Ob tej priložnosti naj se 
ustav imo še n a pred log ih za 
boljše delovanje delegatskega 
s istema, torej n a predlog ih 
t i s t ih , k i pomanjk l j i vos t i i n 
lastne prob leme najbol j ne
posredno čutijo. Odgovor i so 
dokaj posplošeni, ka j t i ne 
predlagajo k a k o doseči bol j 
akt iven odnos delegatov i n 
delegacij, n j ihovo boljšo po
vezanost z delavci , s samo
upravn im i organi , D P O i n de
legaci jami z a skupščine S I S . 
Bo l j k onkr e tn i odgovor i p a 
se nanašajo n a pravočasno 
dostavo gradiv i n k r a t k i h , 
razuml j i v ih povzetkov, n a lo
čeno zasedanje zborov občin
ske skupščine, n a ustreznej
šo porazdel i tev posameznih 
funkc i j , delegatov, glede na 
njihovo obremenjenost, d ru 
žinske razmere, zdravstveno 
stanje. Pogrešajo p r i m e m o 
izobraževanje dn usposablja
nje delegatov za nj ihove od
govorne i n zahtevne naloge 
in obveznosti . 

Zas led i l i smo še nekatere, 
sicer ne številne, p a vendar 
pomembne pr ipombe i n pred
loge. Po teh b i mora l i za vsa
ko S I S ob l ikova t i posebno 
delegacijo, za usklajevanje 
predlogov i n stališč b i skup
ščine mora le ob l ikova t i po
sebne delovne skupine, dele
gacije odpok l i ca t i neaktivne 
delegate. K o o r d i n i r a t i i n 
usklajevat i b i m o r a l i delo i n 
seje skupščin S I S , doseči 

čim manjšo porabo časa za 
seje i n sestanke, v manjših 
de lovnih organizaci jah p a ob
l ikova t i skupne delegacije. 

Kaže, d a se bodo mora le 
subjekt ivne s i le bo l j ustvar
ja lno l o t i t i de la , še posebej 
v obdob ju , k i je p r ed nami , 
torej v p r i p ravah n a kongre
se Z K i n skupščinske volit
ve, odprav l ja t i zavore i n po
manjk l j i vos t i , da bo delegat
s k i s i s tem zaživel v pravem, 
vseb inskem pomenu besede. 

Končno, n a osnov i infor
maci j t u d i odločamo. C i m 
bol j jasne i n konkretne bo
do in formaci je , tem bol j od
ločne bodo tud i naše odlo
čitve, bol j bomo vztra ja l i na 
n j ihovem uresničevanju, ter
j a l i bomo večjo odgovornost 
nosi lcev posameznih nalog. V 
tem p a je tud i bistvo naših 
naporov i n a k c i j . 

T . M A L I N A B I C 

Delegatsko vprašanje 

Sred i decembra so v obrtno montažnem podjet ju 
»Zarja« praznova l i 15-letnico ustanovitve i n uspešne
ga poslovanja. N a posebni p ros lav i v ha l i k omuna l 
nega centra v Domžalah se je zbra lo 180 zaposlenih 
i n gostje, k i so počastili Za r j i n jub i l e j . P o k r a t k e m 
k u l t u r n e m p rog ramu i n govoru Antona Zoreta, pred
sednika delavskega sveta »Zarje«, so pode l i l i 22 p r i 
znanj najzaslužnejšim i n do lgo le tn im članom kolek
t iva . (-J) 

prostoru odločamo vsi 
Kar l a -N ina Osredkar , delegatka za zbor združenega dela skupščine S R Sloveni je za ku l tur -
no-prosvetno področje, je postav i la Republiškemu izvršnemu svetu zan imivo i n aktua lno 
delegatsko vprašanje: »Kako v p r a k s i zagotovit i vpMv kra jevn ih skupnos t i , samoupravn ih 
skupnost i , organizaci j združenega dela, občanov p r i spre jemanju urbanističnih dokumentov 
i n odločanju o pomembn ih p ros to rsk ih vprašanjih, kot je npr . načrtovanje cestnega omrežja 
v mestih,« je osnovni širši moto tega vprašanja. 

V konkre tnem p r i m e r u gre 
za t raso priključka mestne 
u l ice n a kamniško obvozno 
cesto. Delegatka vpraša, 
kako d a je občinska skupšči
na, k l j u b vsem p r i p o m b a m 
p ro t i var iant i A, spreje la prav 
to varianto. Po tej var iant i 
b i namreč nova mestna u l i c a 
potekala poleg stare E T E i n 
gimnazije R. M a i s t r a i n se 
četz reko Kamniško B i s t r i c o 
priključila na obvozno cesto. 
Prosvetn i de lavc i so odločno 
nastopal i p ro t i tej var iant i . 
D a l i so tud i p ismene p r ipom
be k razgrnjendm načrtom. 
Prav tako je da la svoje pr i 
pombe tud i kra jevna skup
nost K a m n i k . 

Delegatka vpraša, a l i so po-

Skupščina ZZB NOV občine Kamnik 
P o skupščinah kra j evn ih or

ganizacij Z Z B N O V , k i j i h 
je v kamniški občini 11 po 
številu, je b i l a v soboto, 
17. 12. 1977, občinska skup
ščina Z Z B N O V kamniške ob. 
čine. 

Predsednik tov. P O D B E V -
ŠEK, k i je uvodne besede re. 
ferata posvet i l T i t o v i m jub i 
le jem, njegovi 85-letnici ter 
30 letnic i obstoja organizaci jo 
Z B N O V , je poudar i l : »Lahko 
t r d i m , da je organizaci ja Z B 

N O V v vsem času svojega 
obstoja ime la i n od igra la po. 
membno vlogo. O b ustanovit
v i p red 30 let i je b i l o pove. 
dano, da smo b i l i b o r c i desna 
r oka naše part i je i n osvobo
di lne fronte. Takšno nalogo, 
kot m e d vojno, je ime la na
ša organizaci ja o d ustanovit , 
ve dalje i n upam, da Jo je 
častno iapolnila«. 

P r i so tn i so nan iza l i vrs to 
problemov i n predlogov, k i 
bodo izhodišče z a nadaljnjo 

Nekaj informacij za delavce, zaposlene v tujini 
V novo le tn ih p r a z n i k i h se 

v večjem številu vračajo na 
novoletn i dopust naši zdom
c i , zaposlena v tu j i n i . P r aksa 
i z prejšnjih let kaže, d a t i 
de lavc i v času svojega dopu
s ta v domov in i ureja jo i n re
šujejo različne prob leme na 
pr i s t o jn ih službah občinske 
skupščine i n drug ih zavodih 
t občini. V zvezi s t em K o 
mis i j a za reševanje proble
mat ike zaposlenih delavcev v 
tu j i n i posreduje nekatere in
formaci je o uradnem delov
n e m času nekater ih služb, k i 
l ahko v največji m e r i posre-
dujejo zelene podatke i n po
magajo ured i t i zadevne prob
leme. 

Zavod za zaposlovanje de
lavcev: 

Uradne ure v ponede l jk ih , 
sredah i n pe tk ih o d 8. do 12. 
ure . O b sredah o d 14. do 16. 
ure . Zavod bo ime l organiz i
rano dežurno službo tud i v 
d rug ih dnevnih razen v sobo
tah . Zavod i m a svoj sedež v 

zgradbi Zdravstvenega doma 
K a m n i k . 

Davčna služba, referent za 
obrt , premoženjsko pravna 
služba, samoupravna stano
vanjska skupnost , 'katastrska 
služba, oddelek za notranje 
zadeve, oddelek z a gradbe
ništvo. 

Navedene službe imajo 
uradne dneve v ponedel jk ih, 
sredah i n pe tk ih o d 8. do 12. 
ure i n v sredah o d 14. do 16. 
ure . 

Združenje obr tn ikov Ima 
uradne ure vsak dan razen 
sobote od 8. do 12. ure . 

Oddelek za narodno obram
bo i m a uradne ure vsak dan, 
razen v sobotah o d 7. do 
13. ure i n v sredo do 16. ure. 

V e l i k a večina s lovenskih de
lavcev v tu j in i Je zelo pozi
t ivno opredel jena do svoje 
domovine. Vedno več j i h je 
vključenih v razna s lovenska 
in jugos lovanska društva i n 
k lube , k jer se zbira jo i n de
lujejo n a različnih področjih. 
Imajo svoje k u l t u r n o zabav

ne pr i red i tve i t d . Vedet i pa 
maramo , da so t i delavci v 
tu j i n i že po več let, k a r je 
tud i razlog, d a so o d našega 
družbenega življenja, k i se 
dokaj h i t r o sp remin ja i n do
polnjuje, v v e l i k i m e r i od
trgani , k e r večina n j i h red
ko pr iha ja n a dopust v do
movino . Prav b i b i l o , d a b i 
se delavci zaposleni v tu j in i , 
tesneje povezoval i z matično 
domovino, da b i tesneje 
vključevali i n sodeloval i v ob
stoječih s lovensk ih i n jugo
s lovanskih k l u b i h i n društ
v ih v t u j i m , predvsem pa 
stremel i , d a b i n j ihov i o t roc i 
živeči v tu j i n i ob iskova l i do
po ln i l n i pouk v slovenščini, 
k i je že sorazmerno dobro 
organiz i ran. Pobude za bolj
še sodelovanje naj b i da ja l i 
tud i zdomc i sami i n s t em 
pr ipomog l i k boljšim rešit
v am n a tem področju. 

Našim delavcem v tu j in i 
želimo uspešno novo leto 1978 
in pr i jetno bivanje v domo
v i n i , S. ŠUŠTAR 

dejavnost organizaci je. M e d 
drug im so se do takn i l i : — 
zdravstvene zaščite borcev, k i 
n ikako r še n i zadovol j iva, saj 
so že v s i b o r c i v l e t ih i n s 
pos led icami vojne — samo v 
pre tek l i dvoletni mandatn i 
dob i j i h je u m r l o 103 — za
to je razuml j i vo , d a s i želi. 
jo pozornost i i n hitrejših 
ukrepov ter bol j človeških 
odnosov zdravstvenega oseb
j a kako r t u d i zobozdravstva. 

— D o t a k n i l i so se oživitve 
i n nadaljnega izdajanja K A M 
NIŠKEGA Z B O R N I K A , k i Je 
v povo jn ih le t ih nasta l i n 
črpal vsebino prav i z t radic i j 
N O B . 

— Delegatskega vprašanja, 
k i so še vedno potrebna do
grajevanja. 

— Dejavnost i borcev v 
SI/D, saj je S L O i n njegova 
zavest b i l a ustvarjena prav 
na pobudo borčevske orga
nizaci je, ko t Je potTdi l pred
sednik Izvršnega sveta S O 
K a m n i k . 

— Vol i tev , k i so pred na
m i m s t em v zvezi naloge, 
k i stoj i jo p r e d organizaci jo 
Z B N O V . 

še mars ika j je b i l o pove
danega, i z česar je b i l o raz
v idno , kako b o r c i še vedno 
budno i n kritično spremlja
jo razvoj — politično i n go. 
spodarsko. 

N a k o n c u je b i l o izvolje
no novo predsedstvo, n a če 
l u S tov. PODBEVŠKOM 
M i r k o m - L a d o m . 

M A R I C A B R E J C 

s topa l i dovol j samoupravno. 
K a j s to r i t i , d a b i p remos t i l i 
razkorak m e d teorijo i n pra
kso, da b i tud i v p r a k s i uve
l jav i l i načela samouprav l janja 
in znanstvenih spoznanj i n 
a l i smejo izvol jeni o rgan i m i 
m o vseh p r i pomb i n ugovo
rov občanov. 

Republiški sekretariat za 
urbanizem je da l dokaj ob
sežen odgovor, i z katerega 
povzemamo najzanimivejše 
dele. 

Zakon o urbanističnem pla
n i ran ju nalaga i n zagotavlja 
v določenem pos topku demo
kratičnost sprejemanja urba
nističnih dokumentov , k a r se 
kaže z last i v tem, d a je ob
činski izvršni svet dolžan ob
ravnavat i vse pr ipombe i n 
predloge občanov, organizaci j 
i n organov ter j i h dat i z ob
razloženim mnenjem občin
s k i skupščini, k i o teh p r i 
pombah in predlog ih dokonč
no odloča. P r i tem Je tud i 
v loga kra jevnih skupnost i 
precejšnjega pomena. 

Občinski izvršni svet je 
sprejel sk lep o javn i razgrnit
v i predloga trase obvozne ce
ste ter ga dostav i l vsem p r i 
zadet im organizac i jam i n kra 
j evn im skupnos t im . T a razgr
nitev pa n i dokončno opre
deljevala os ta l ih priključkov 
na obvoznico, k i naj b i reše
va l i prometno ureditev same
ga mesta oz. funkc ionalno po
vezovali os ta l i t ranz i tn i i n to
vo rn i promet . V ta namen 
je b i l a imenovana posebna 
komis i j a . Naročena je b i l a 
t u d i študija prometa , k i je 
b i l a objavl jena v Kamniškem 
občanu i n dana v javno raz
pravo . 

V e l i k o p r i pomb se je na
našalo predvsem n a morebit
n i h rup , k i b i vp l i va l na oko
lje, še posebej p a na šole. 
V občinskem izvršnem svetu 
so smat ra l i , d a so pr ipombe 
občanov na h r u p verjetno 
upravičene. Zato je b i l a izde
lana ustrezna študija h rupa . 
Iz nje je izvršni svet povzel , 
d a se tako var ianta A ko t va
r ianta B bistveno ne raz l i ku
jeta po jakos t i h r u p a i n da 
bo t reba izvest i zaščito pro
t i h r u p u v obeh p r i m e r i h . 
K o m i s i j a z a ureditev prometa 
je z večino glasov predlaga
l a var ianto A , k i je tud i kra j 
ša i n b i se štela ko t nova 
mestna u l i c a . 

N a tej podlag i je izvršni 
svet predlagal sprejetje od
l oka o določitvi trase obvoz
ne ceste i n določitev priključ
k a mestne ul ice n a obvozno 

cesto v var iant i A , k a r je 
skupščina tud i spreje la. 

P r i i z b i r i najprimernejše 
rešitve je b i lo vloženo vel i
k o t ruda . Razprava je pote
ka la korektno , čeprav so b i l e 
tud i številne pr ipombe o po
vezovalni u l i c i . Še z last i so 
odločno reagira l i prosvetn i 
delavci kot t u d i d rug i pr iza
deti občani. 

K a r zadeva s a m odlok o 
določitvi trase obvozne ceste, 
pa je republiški sekretar iat 
za urban i zem mnenja , da le 
t a n i v sk l adu z o d l o k o m o 
urbanističnem p lan i ran ju ob
čine K a m n i k i n tud i ne z do
ločbami 4. člena zakona o 
urbanističnem p lan i ran ju . Po
meni , da v t em p r i m e r u no
va mestna u l i c a po var ian t i 
A n i v sk l adu z urbanističnim 
programom, torej n i take po
vezave na tem mestu i n v tej 
funkc i j i . Občinska skupščina 
b i torej mora l a z o d l o k o m 
sprejet i spremembo urban i 
stičnega prog rama ta n a tej 
podlagi spremeni t i v t em de
l u t u d i urbanistični načrt me
sta. 

Glede na vse to Izvršni svet 
skupščine S R Sloveni je men i , 
da bomo razkorak med teor i 
jo i n prakso p r i uveljavlja
n j u načel samoupravl janja i n 
znanstvenih spoznanj najlaže 
odprav i l i tako , da bomo za
gotovi l i vsem de lovn im l ju
dem i n občanom, da nepo
sredno odločajo o r a b i i n 
ure janju pros tora . S icer pa 
bo to v bodoče urejeno z Za
k o n o m o s is temu družbenega 
p lan i ran ja i n Zakonom o ur
banističnem ure janju prosto
ra . N a ta način bo zagotov
ljeno vsebinsko odločanje ne
posrednih uporabn ikov pro
stora: 

Občinski izvršni svet pa 
prav gotovo i m a prav ico , da 
o p r i pombah zavzame svoje 
stališče i n j i h z ustrezno ob
razložitvijo posreduje skup
ščini. 

Republiški izvršni svet je 
naročil Republiškemu sekre
tar ia tu za urban izem, da ob
činski skupščini posreduje 
mnenje glede neskladnost i 
omenjenega od loka ter da ob
činska skupščina oceni a l i bo 
ta od lok usk lad i l a a l i pa 
sprejela od lok o nove l i ranem 
urbanističnem prog ramu ob
čine. 

Naj omen imo še to, da bo 
v začetku pr ihodnjega leta 
nove l i ran urbanistični prog
r a m , k i pa vsebuje enako re
šitev prometa , ko t je vsebo
vana v od l oku . 

T O M O M A L I N A R I C 



Počastitev dneva JLA 
V soboto, 17. decembra je bila v dvorani kina 

Dom svečana prireditev s kulturnim programom v 
počastitev dneva JLA in Titovih jubilejev. 

V nabito polni dvorani so se s kulturnim pro
gramom predstavili učenci osnovne šole Toma Brej
ca, glasbene šole, recitatorji, pevski zbor Lira in 
vojaki iz šentviške vojašnice, ki so ob koncu obsež
nega programa izredno razvedrili poslušalce vseh 
starosti. 

Slavnostni govornik je bil Daniel Artiček, sekre
tar komiteja občinske konference ZKS Kamnik, ki 
je poudaril pomen naših prizadevanj na področju 
ljudske obrambe in družbene samozaščite. Občani 
Kamnika so ob nedavnih vojaških vajah »Jesen 77« 
ponovno dokazali, da smo vojska mi vsi, ne le red
ne enote JLA Zato je 22. december praznik vseh 
delovnih ljudi in občanov naše domovine. 

Na svečanosti so podelili tudi številna priznanja 
občanom in krajevnim skupnostim za njihova pri
zadevanja v pripravah na splošni ljudski odpor. Tako 
je sekretariat z ljudsko obrambo SRS podelil »Pri
znanje SLO« Ferdu Cvetku, Alojzu Keblju in Francu 
Petkovšku. Z odredbo komandanta teritorialne ob
rambe SRS in pokrajine pa so bili pismeno pohvalje
ni še Franc Moškon, Harold Praper in Miro Petre. 
Ob dnevu JLA je 34 rezervnih vojaških starešin iz 
naše občine napredovalo v višje čine. 

-i 

JESEN 77" 
Medtem ko so »rdeči« In krAjanl v kra jevnih skupnost ih , 
k i so j i h začasno zasedl i »plavi«, skušali z združenimi močmi 
pregnati sovražnika z njihovega območja, p a so se v odpor 
akt ivno vključili tud i de lavc i i n občani v samem K a m n i k u 
ln tud i bližnjih kra jevn ih skupnost ih . Ustav imo se le ob 
nekater ih značilnostih i n nalogah, k i smo j i h zabeležili ob 
ob i sk ih m e d de lom odborov za l judsko obrambo i n družbe
no samozaščito. Že p r v i dan vaje so namreč dob i l i obvesti
l a , da stor i jo vse potrebno, k a r j i m narekuje ob rambn i na
črt za prvo stopnjo pr iprav l jenost i , kasneje, razuml j ivo s 
stopnjevanjem »sovražnikove nevarnosti« p a so dob iva l i 
nadal jnja navodi la , zahtevnejše naloge. 

K O M U N A L N O P O D J E T J E 
K A M N I K 

K m a l u zatem, k o so se se
sta l i člani odbora za l judsko 
obrambo i n c i v i lno zaščito, 
so se o položaju i n nalogah, 
kd j i h čakajo, pogovor i l i n a 
sestanku organizaci j zveze 
komunis tov i n zveze s ind ika
tov. K l j u b temu, da so b i l i 
de lavci zaposleni na razn ih 
k ra j ih , o z i roma deloviščih so 
j i h uspe l i seznanit i z nasta. 
l i m položajem i n p r ihodn j im i 
nalogami . Ne moremo nam
reč m i m o ugotovitve, kako 
pomembne naloge imajo de
lavc i te delovne organizaci je 
v moreb i tnem vo jnem stanju. 
N j ihova dejavnost j i m nam
reč narekuje, d a morajo ob
čanom v vsak i s i tuac i j i za
gotovit i zdravo p i tno vodo, 
k i je pogoj za življenje. V 
p r i m e r u , da bo sovražnik 
poškodoval eno o d zajetij vo. 
de, po tem morajo voz i t i vo
do od drugod i n j o zagotovi
t i t am, k jer je položaj naj
bolj kritičen. Seveda p a to 
n i edina naloga, saj morajo 
ob t em poskrbe t i tud i za nor
malne razmere n a cesti , ob 
moreb i tnem sneženju, poškod
bah i n drugo. 

S V I L A N I T 

Mnog i niso b i l i t rdno pre
pričani v to, k a r je med va-

Tudi mladi so bili „rdeči" 
D a je b i l a večina prebivalstva resno pr iprav l j ena na vojaške 
vaje »Jesen 77«, so dokaza l i tud i nekater i najmlajši. P i sa l i 
so letake, s ka t e r im i so bodr i l i »rdeče« i n groz i l i »plavim«, 
prenašali so pošto l n obvest i la, nos i l i tople mal ice v »parti
zanska taborišča«, najpogumnejši pa celo nade l i puško na 
ramo. S icer p a najbolje, da pr i s luhnemo nekater im pogum-
nežem i z Tuhin jske dol ine. 

tud i škornje i n obleko, k i 
sem jo nabra l po vas i . M o j 
oče je šel tud i z n j i m i . Naro
čil m i je, naj preštejem npla-
ve« i n ugotov im, kako so 
oboroženi. Te naloge sem z 
veseljem izvrševal, čeprav m i 
je včasih t rda pred la . T r e m 

D A R J A S U S N I K , 4. razred: 
»Na našem skednju so b i l i 
vo jak i i z Škofje Loke . K o 
sem j i h prvič v idela, sem 
mi s l i l a , da je prava vojna. 
Čutila sem dolžnost, da j i m 
m o r a m pomagat i , k o l i k o r je 
to v m o j i moči. Skr i va j sem 
j i m nos i l a mal i co i n čaj. B i l i 
so m o k r i i n zeblo j i h je, za
to sem j i m opra la i n posuši
l a nogavice. T u d i cigarete 
s em j i m pr ines la i z bližnje 
trgovine. K o so odhaja l i , so 
m i da l i za s p o m i n šah, k i 
sem ga b i l a zelo vesela, saj 
sem vedela, da je to plačilo 
za mo jo pomoč. 

I Z T O K T R E B U S A K , 4. raz
red : »Prvič sem v ide l »rdeče«, 
k o sem šel iz šole. Pok l i c a l i 
so me i n me parosih, če j i m 
pr inesem k r u h i z trgovine. 
R e k e l sem j i m , da j i m ga 
pr inesem k a r od doma, saj 
smo ga i m e l i dovol j . K o so 
b i l i m o k r i , sem J i m pr inese l 

vo jakom sem celo odstopi l 
svojo sobo, ko so me p ros i l i , 
če lahko presp i jo v garaži.« 

TOMAŽ K A L I S N I K , 3. raz
red : »K n a m so prišli že v 

petek. B i l i so utru jen i od 
dolge i n naporne po t i , zato 
sem j i m takoj pr inese l k r u h , 
zaseko i n čaj, da so se malo 
pokrepčall. Zvečer sem raz-
našal letake ta nič me rri b i
lo s t rah. Oče je b i l k u r i r , jaz 
sem m u p a pomagal p r i ob
veščanju. Sp loh se m i je 
zdelo, da gre zares i n sem 
tako tud i izpolnjeval naloge. 
K o so b i l e vaje končane i n 
so »rdeči« odhajal i , m i je b i 
lo žal. Vse skupaj se m i je 
zdelo prekratko.« 

M I L K A D R O L C , 16-letna de
lavka iz Snov ika : »Pri nas je 
spalo 5 »rdečih«. B i l a sem 
k u r i r k a i n sem nos i l a vab i la 
za sestanke vaških odborov 
c iv i lne zaščite. Z »rdečimi« 
sem hod i l a tud i v i zv idnico. 
V nedeljo je b i i g lavni na
pad, s katerega se je moj 
oče v r n i l ves ožuljen. Tedaj 
sem vzela njegovo orožje ta 

ga namesto njega odnesla 
skupaj z »rdečimi« v Srednjo 
vas, k jer smo vse orožje le
po očistili i n ga preda l i na 
svoje mesto. Prvič sem nos i la 
orožje l n ga čistila. V vlogo 
k u r i r k e ta borke sem se ta
ko vživela, ko t b i bi to vse 
ie&M 

jo uspelo delavcem in stro
kovnjakom v Svilanitu. Na 
lastne oči smo se prepričali, 
kako njihove stroje lahko v 
kratkem času preuredijo za 
Izdelavo izdelkov, ki so še 
kako potrebni zdravstveni 
službi. Bela »gaza«, ki se je 
večala ln večala je seveda le 
en izdelek, Id ga v Svilanitu 
lahko izdelujejo za potrebe 
zdravstvene službe v morebit
ni vojni. Prizadevanja niso 
izostala, člani odbora za 
splošni ljudski odpor so bili 
tudi sami zadovoljni nad us
pehom, navdušena sta bila 
tudi polkovnik Cimprič z Re
publiškega sekretariata za 
ljudsko obrambo in načelnik 
oddelka za ljudsko obrambo 
pri skupščini občine Kamnik 
Tone Poljanšek. 

2 I V I L S K A INDUSTRIJA 
ETA 

T a delovna organizaci ja je 
zarad i svoje proizvodnje še 

k a k o pomembna, saj m o r a 
zagotovit i prehrano za prebi
valce ta enote teritorialne o b 
rambe, vo jakov i n pr ipadni 
kov c iv i lne zaščite. Seveda 
p a marajo ob prehodu v voj
no situaci jo p reusmer i t i tud i 
pro izvodnjo, d a n a vseh ob
močjih zagotovijo p reskrbo s 
hrano. Prav zato mora jo po
stavi t i pro i zvodni obrat izven 
K a m n i k a . N a ta način b i t u d i 
laže prevzel i viške kmet i jske 
proizvodnje. Nu jna je zato 
povezanost s k ra j evn imi 
skupnos tmi , še t o l iko po
membnejša v p r ip ravah . 

»KOČNA« 

Tudi delavci te delovne or
ganizacije imajo pomembno 
vlogo pri preskrbi prebival
cev, pomembno vlogo pa ima
jo še posebej njihove proda
jalne v posameznih krajevnih 
skupnostih. Delavci v njih 

morajo zato najti skupen Je
zik tako s predstavniki kra
jevnih skupnosti kot tudi od
borov za ljudsko obrambo. 

TITAN 

Tudi tu so se člani odbora 
seznanili z nalogami, ki jih 
čakajo v posameznih obdob
jih vojne pripravljenosti. Tu 
gre predvsem za obveznosti 
pri organdiziranju remontne 
delavnice, ki jo morajo de
lavci postaviti na rnirnodob-
ski ta tudi na vojni lokaciji. 

»STOL« 
Nič manj pomembnih nalog 

pri organiziranju vojne pro
izvodnje nimajo tudi v tej 
delovni organizaciji, ki jim jo 
narekuje le delna preusmeri, 
tev proizvodnje. Tokrat pa 
so v tej vaji pokazali svojo 
pripravljenost predvsem pri
padniki civilne zaščite, prav-
tako kot tudi v Titanu, ki 
so se morali vključiti v akci
jo reševanja sodelavcev po 
zračnem napadu na ti dve in 
še nekatere druge delovne 
organizacije. Treba je reči, 
da so z resnostjo in zavze
tim delom dobro prikazali 
svoje sposobnosti, morda so 
ob tem odkrili marsikatero 
težavo ali napako, toda na
men vaje Je razumljivo prav 
ta, da jih odpravimo. 

Pomembne naloge so v teh 
dneh opravili tudi prebivalci 
v krajevnih skupnostih, nji
hovi odbori za ljudsko ob
rambo ta civilno zaščito ta 
pripadniki teh enot. 

Slovesen miting v Komendi 
V vojaško vajo je b i l a za

jeta tud i m lad ina . Še posebej 
uspešno je delovala M D B 
»dr. T ine ta Zajca« i z Komen
de, k i je že polet i dokazala 
svojo domol jubnost p r i obno
v i part izanske bolnice n a ko-
mendsk i Dobrav i . Tok ra t je 
enotam J L A pomagala kopat i 
strelske ja rke ta tako ponov
no dokazala, da je nesebično 
pr iprav l j ena sodelovati p r i 
ob ramb i domovine. P r ipadn i 
k i naše armade pa so j i m pr i 
p rav i l i zanimivo predavanje 
o življenju v J L A ter o mo
d e m i oborožitvi naše armade. 
Navezal i pa so s i tud i pr i ja
teljske st ike i n se dogovor i l i 
za sodelovanje. 

štab l judske obrambe ta 
družbene samozaščite ob po
moči družbenopolitičnih orga
nizacij ta mlad ine Komende 
je p r i r ed i l slovesen »MI
T ING« , k i so se ga udeležili 

vaščani Komende ta sosednjih 
kra jevnih skupnost i ter p r i 
padn ik i CZ . 

Gostje mi t inga so b i l i vo
j ak i ta starešine naše armade. 
Dobrodošlico j i m je i z reke l 
predsednik K S K o m e n d a Jan
ko Juhant , o ve l ikem prispev
k u prebivalcev kamniške ob
čine m e d N O B pa je sprego
vor i l F r anc Svetelj predsednik 
občinske skupščine, še pose
bej je poudar i l pomen akc i j , 
k i zbližujejo ta povezujejo ar
mado i n l judstvo. 

N a tej spontani p r i r ed i t v i , 
k i so jo p r i p r a v i l i šele zve
čer, so sodeloval i p i on i r j i os
novne šole, m lad inc i ta vaš
čani Komende ter p r i p a d n i k i 
J L A . Ob koncu pr ireditve so 
kra jan i i n vo jak i skupaj za
plesal i T i tovo ko lo . Skova la 
so se nova pri jate l jstva i n ve
l i k a želja, da se z geslom: so
delovanje — J L A — l judstvo 
— svoboda vezi s p r i padn ik i 
armade ne b i n i k d a r pretrga
le. 

K . J . 

Izredna številka KAMNIŠKEGA OBČANA 
V dneh združene vojaške 

vaje »Jesen—77« je delovalo 
tudi poverjeništvo za infor
macije in propagando pri ob
činski skupščini. No to delo
vanje so občani kar hitro vi
deli, saj Je bila kmalu natis-

Priznanja krajevnim skupnostim 
V sredo, dne 21. decembra 1977 Je bila v LJu

bljani na sedežu poveljstva vojaških enot, ki so so
delovale na združeni vojaški vaji »JESEN 77« manj
ša svečanost, na katero so bili povabljeni tudi pred
stavniki nekaterih krajevnih skupnosti Iz naSe ob
čine. 

Komandant enot, M so sodelovale na vaji, Je v 
krajšem nagovoru izrekel priznanje in zahvalo 
vsemu prebivalstvu občine za sodelovanje na mi
nuli vaji. Posebno zahvalo ln pismene pohvale pa Je 
podelil odborom za ljudsko obrambo in družbeno 
samozaščito krajevnih skupnosti Kamniška Bistri
ca, Tunjice, Nevlje, Podgorje, Komenda, Srednja 
vas, Tuhinj ln Motni k. 

njena prva in izredna števil
ka »Kamniškega občana«. Pri
dni kurirji so jo kaj hitro 
raznesli v vse krajevne skup
nosti, kjer so že čakali mla
dinci ln pionirji, ter časopis 
raznesli po hišah. 

Izredna številka je bila tis
kana, komaj pol dneva kasne, 
je pa je poverjeništvo že iz
dalo novo številko »Kamniš
kega občana«, ki je bil tokrat 
že posvečen »vojnim« razme
ram. Zato tehnično ni bil več 
tako dovršen in ga je občin
ska tehnična služba kar cdk-
lostirala. Skupaj je Izšlo pet 
številk »Kamniškega občana«. 

Ko smo povprašali občane 
kaj menijo o takih informa
cijah, smo zvedeli, da Je bilo 
med ljudmi veliko zanimanje 
za pisano besedo. Zlasti Je 
časopis prišel prav občanom 
v tistem delu Tuhinjske doli
ne, ki Jo Je zasedel »plavi«, 
saj so bili hitro ln učinkovi
to seznanjeni s položajem na
ših enot. — J 



Utrinki iz gimnazije 

Fotograf brez temnice 
— izšla je tretja številka 

l i terarnega glasi la Zeleno 
— na rojstvo se pr iprav l ja 

In formator , k i naj b i služil 
zia boljše obveščanje di jakov 
o vseh p rob l emih gimnazije 

— na g imnazi j i bo skoraj 
zagotovo nastopi l Tomaž Pen 
gov (o njegovem moreb i tnem 
nastopu prihodnjič kaj več) 

— 22. decembra smo v po
častitev dneva J L A organi-
ziirali pohod k enemu od obe 
ležij druge svetovne vojne — 
bolnišnici na Komendsko Do. 
bravo 

— v razprav i je vprašanje 
o p les ih , k i so b i l i do sedaj 
intern i , mogoče bodo ime l i 
vstop sedaj tud i bivši gimna
z i j c i i n boljše polovice naših 
deklet 

— pohva l i t i vel ja našo re 
c i tatorsko skupino , k i se 
udejstvuje na vseh pomemb
nejših k u l t u r n i h pr i red i tvah 

— šušlja se o ku l turnem 
tednu, k i b i b i l nekje v sredi
n i februar ja 

— delujejo vs i krožki; n e 
ka te r i zelo intenzivno, drug i 
neko l iko manj 

Orientacijski pohod 
Pohodna enota gimnazije 

Rudo l f a Ma i s t r a je ob po
moči P E Kamniškega bata
l jona organiz i ra la 28. novem
bra 1977 or ientac i jsk i pohod 
v počastitev rojstnega dneva 
naše republ ike . Nekaj članov 
je i zbra lo smer pohoda, p o 
s tav i l i so or ientaci jske točke, 
po kater ih se je potem rav. 
nalo okrog 30 pohodnakov. 

Z b r a l i smo se ob 9. « n 
dopoldne pred gimnazi jo. Se
stavi l i smo tričlanske ekipe, 
k i so zastopale P E gimnazi
je R. Ma i s t r a , P E Kamniške, 
ga batal jona ter osnovni šoli 
P. A lbrehte i n T . Bre j ca . Vsa
k a ek ipa je dob i la zemljevid. 

na katerem so b i l i označeni 
k ra j i , k jor moramo po iskat i 
določene znake. Vod ja je za
p isa l čas odhoda i n že smo 
hitela po pobočjih K ra tne , Ve . 
l ike špice i n Starega gradu, 
navzdol do P o d skalne i n k 
c i l ju p red gimnazi jo. N a zem
l jevid smo vp isa l i znamenja 
in odgovor na vprašanje, k i 
pa n i b i lo preveč težko. 

Vodje pohoda so prever i l i , 
če so znak i p rav i ln i in i z ra 
čunali čas posameznih ekip 
Vse ekipe so svojo nalogo 
dobro opravi le, najboljšim 
trem pa smo izročili poseb
ne d ip lome. 
'W? - V. 

Zgledi vlečejo 
N e le »Kamniški občan«, tu

d i propagandist i p r i odbor ih 
za l judsko obrambo i n dru
žbene samozaščito v krajev
n ih skupnost ih so v času vaj 
zacel i izdajat i svoja glasi la. 
Tako je prvič zagledal luč 
»Podgorčan«, časopise so iz
daja l i še v Nevl jah, Stranjah, 
Mofcniku, Črni, Godiču i n še 
v d rug ih kra jevnih skupnos
t ih . Nekater i so i m e l i na raz
polago zelo sk romno tehniko 
pa jam je vendar uspelo dob
ro in f o rm i ra t i krajane. 

I n ka j vse smo lahko preči-
tal i v teh krajevnih »časopi
sih«? Vse, ka r je najbol j za
n imalo občane, b i b i l kratek 
odgovor. V »Podgorčanu« je 
b i l objavl jen poziv, kako naj 
vašfani sprejmejo utrujene 
kur i r j e , v Kamniški B i s t r i c i 
so spet seznani l i krajane, ka
ko bodo odprte trgovine, dru
gje so j i h poz iva l i , da naj s i 
za pr imer e lementarnih ne
sreč a l i nevarnost i vojnega 
spopada založijo z zalogo hra
ne i td . 

Podobno b i lahko zapisa l i 

tud i za glasi la organizaci j 
združenega dela, k i v času 
vaj tud i niso mi rova la . 

— l i kovn i krožek pr ip rav l j a 
razstavo, k i bo v g imnaz i j sk i 
av l i . 

To b i b i l o zelo k ra tko 
poročilo o de lu i n dogodkih. 
Tokra t b i vam r a d predstavi l 
foto krožek. Samo Simšič, 
predsednik foto krožka je o 
delovanju krožka povedal na. 
slednje: »V začetku šolskega 
leta smo v krožek sprejel i 
enajst nov ih članov, tako da 
imamo zagotovljen obstoj . 
Nove člane smo v začetku 
poučila o fotografski tehniki. 
Ime l i smo predavanje o os 
novah fotografije. Poučili smo 
j i h tud i o t ehn ik i razvi janja 
črnobelih f i lmov i n izdelavi 
črnobelih fotografi j . Zdaj bo 
n a v r s t i izdelava črnobelih 
diapozit ivov. Ce bo m e d no 
v i m i člani zanimanje, j i m bo
mo razložili še tehniko za 
večjo izrazno možnost foto
grafijo. Z rastavo, k jer bodo 
nov i člani pokaza l i , česa so 
se naučili, bomo zagotovo po 
pestr ih teden ku l ture , o k a . 
tereni se šušlja. V sodelova
n ju s foto k l u b o m K a m n i k 
pa bomo najbrž p r ip rav i l i 
razstavo v dvoran i nad ka 
varno. T u d i šolsko leto bomo 
končali z razstavo na temo: 
»šolske prireditve«. To b i b i l 
kratek pregled našega dela. 
Imamo p a določene proble . 
me. Sedaj swio gostje v tem
n i c i , k i je last fo tokluba 
K a m n i k . Foto k lub K a m n i k 
bo sedaj temnico prese l i l v 
Tuhin j zaradi tega, ker zdrav
stveni d o m potrebuje t is t i 
prostor. Tako bo naš krožek 
ostal brez temnice, k i pa je 
osnovni pogoj za delo krožka. 
Zelo b i b i l i veseli, če b i dob i l i 
temnico, v ka ter i b i še na
prej izpopolnjeval i svoje zna
nje na področju fotografije« 

Prihodnjič kaj več o ku l 
turnem tednu, novoletni raz
stavi l ikovnega krožka i n še 
mnogo zan im i v ih novic. 

D i j ak i gimnazije želimo 
srečno novo leto vsem delov
n i m l judem in j i m želimo še 
več de lovnih uspehov m 
zmag. 

B R A N E S P R U K 

Na slovesnosti v počastitev Dneva republike, ld so se je udeležili številni občani in občinski 
družbeni ter politični delavci, je v uvodu spregovonij Nande Vode, predsednik občinske 
konference SZHIL. V kulturnem programu so sodelovali dijaki Gimnazije z recitalom, moški 
in ženski pevski zbor Solidarnost ter kamniška godba na pihala. 

Iz krajevne skupnosti Volčji potok-Rudnik 

Organiziranost družbene samozaščite 
Podobno kot drugod smo 

tud i v K S Volčji po tok—Rud
nik ustanov i l i odbor za l jud
sko obrambo i n družbeno sa
mozaščito. 

V ta odbor smo vključili 
člane vseh D P O v K S . I z v o 
l i l i smo predsednika i n pod
predsednika odbora. Za pred
sednika je b i l imenovan Me
tod Je rman . P r i nrSem delu 
na področju L O in DS pa 
nam je ve l iko pomr.gal Stane 
Simšič, predstavnik za ob-
bramhne pr iprave v K S , k i 
m u gre tud i zahvala za vse, 
k a r smo nared i l i na tem pod
ročju. Zahva l i t i pa se mora
mo tud i tov. B u k o v c u , k i 
nam je pomagal p r i varnost
n i oceni nase K S . 

Odbor za L O in DS je na 
podlagi smernic i n stališč sve
ta K S sprejel tud i p rogram 
samozaščitnih akt ivnost i in 
varnostnih ukrepov . Zadal si 
je tud i naloge s področja L O 
i n D S . Obenem pa smo se-

Glas mladih 77 
Lepo jesensko vreme je 

vpl ivalo tud i n a mladince os 
novne organizacije Z S M S 
»STOL« K a m n i k . Po nekaj 
sejah predsedstva smo se od. 
ločila, da v o k v i r u koordina
ci jskega sveta osnovne orga 
nizacije Z S M S »STOL« orga. 
n i z i ramo tekmovanje amater
s k i h pevcev pod nas lovom 
G L A S M L A D I H 77. 

Najprej smo p r i p rav i l i av
dic i jo , k i je b i l a 28. oktobra 
1977, udeležilo se je je 14 
tekmovalcev. 

Z a tekmovanje smo se o d 
ločili 19. 11. 1977 ob 20. u r i 
v k u l t u r n e m domu na Dup l i 
c i . Organizator tekmovanja je 
b i l koo rd inac i j sk i svet osnov 
ne organizaci jo »STOL« K a m . 

Več pozornosti kadrom 
24. novembra je b i la redna seja sekretar iata O K 

Z S M S K a m n i k , na kater i so reševali tekoče zadeve 
in probleme akt ivnost i posameznih konferenc in ko
mis i j . 

Tako bodo člani sekretar iata do srede decembra 
ob iska l i vse <)() v T O Z D , posvet i l i pa se bodo pred
vsem izpolnjevanju anket. Ku l tu m * kontis i ja mora 
do sredine januar ja dokončno organiz irat i srečanje 
mlad ih kamniških l i teratov. Z a sodelovanje bodo po
skušali p r idob i t i pesn ika i n pevca Tomaža Pengova, 
p r ip rav i t i pa morajo tud i propagandni postopek. 

O K bo p r ip rav i l a seminar za poverjenike za in 
formiranje in kadrovska vprašanja ter evidentira
nje. Predvsem j i h je treba čimbolj seznaniti z nj i 
hov im de lom, k i še zelo šepa. Konferenca m lad ih 
iz kra jevnih skupnost i je p r ip rav i l a javno razpravo 
o prob lemih dela osnovnih organizaci j v K S . K a 
drovska komis i ja pa bo ime la največ dela, ka j t i 
predsedstvi konferenc m lad ih v K S in v izobraže
vanju potrebujeta po enega novega člana, zamenjat i 
je treba predsednike komis i j za ku l turo i n šport, 
uredi t i pa m o r a tud i kadrovsko evidenco na občin
s k i konferenci . I. K . 

n ik , pokrov i te l j pa smo b i l i 
m lad inc i sami . 

N a tekmovanju je sodelo
valo 14 tekmovalcev. Igra l je 
ansambel P A R A D O K S , tek
movanje pa sta popestr i la : 

Mar j e tka F a l k — Neca i n 
Janez Hočevar — Ri f l e 

Napovedovala sta Franc 
Pestotnik i n Irena Zmavc. 

Po končanem nastopu vseh 
tekmovalcev so mlad inke in 
m lad inc i v dvorani pobra l i 
glasovnice, na podlagi kate. 
r i h je b i l i zbran zmagova
lec tekmovanja. 

Občinstvo je določilo: 
1. Bogdanu Svetcu i n Tat ja 

n i Pečečnik, k i sta zapela po. 
pevko M A L A J K A . 

2. F r a n c u Pušniku, k i je za 
pel pesem D O V I D 2 E N J A in 

3. K r i s t i n i U rankar , k i je 
zapela popevko S A D M E 
O P E T VOLIŠ T I . 

St rokovna komis i ja , k i so 
jo sestavljal i : Kvartič Ernest . 
Mihelčič Lado i n Paper H a r i 
pa je odločila takole: 

1. Tonetu šafariču, k i je 
zapel popevko U J E D N I M 
P L A V I M OČIMA, 

2. K r i s t i n i Cerar , k i je zape
la i n zaigrala na k i ta ro pe
sem P O J D I S S O N C E M i n 

3. Bogdanu Svetcu in Tatja
n i Pečečnik, k i sta zapela pe
sem M A L A J K A . 

Po razlgasitv i rezultatov ste 
Mar i j ana šmid, predsednica 
osnovne organizacije Zveze 
socialistične mladine Sioveni . 
je S T O L K a m n i k i n M i t j a 
Redja, predsednik koordina
ci jskega sveta O O Z S M S 
S T O L K a m n i k vsem nasto
pajočim podel i la simbolična 
dar i la — majo l ike . 

M A R T A O R E S N I K 

stav i l i tud i načrt za delova
nje N Z . 

Ce g ledamo samo na prebi
valstvo naše K S , lahko v idi
mo , d a v naši K S živi raz
meroma malo l jud i , k l jub te
m u pa so se ljudje na tem 
področju akt ivno vključili v 
delo. 

Mnenje vseh D P O v Volč
jem po toku i n R u d n i k u pa 
je. da se m o r a D S še po
polneje vnesti v celotno druž

benopolitično i n samouprav
no življenje i n da m o r a pre
pletat i idejnopol i t icne i n vse 
druge akt ivnost i naše soci
alistične družbe. K r e p i t i mo
r a akt ivno vlogo vseh druž
benih dejavnikov, de lovnih 
l j u d i i n občanov, razv i jat i 
nj ihovo odgovornost in za
gotavljati n j ihovo organiz ira
no i n skladno delovanje na 
temel j ih ustave i n zakona. 

Marta OREŠNIK 

Praznik republike tudi pri nas 
26. novembra 1977 smo » Volčjem potoku pri

pravili proslavo v počastitev dneva republike. Pio
nirji in mladinci so pripravili obširen recital. 

Pionirji so poslušalcem predstavili nekaj najlep
ših domovinskih pesmi, mladinci pa so osnovno 
temo svojega programa usmerili na zgodovinski do
godek pred mnogimi leti v Jajcu. Povzet je bil ves 
boj in trud našega ljudstva za svobodo. 

Oba recitala je povezoval pionir Zdravko Škrjanc 
s harmoniko. Zaigral je dve partizanski pesmici, 
prav tako je recital tudi zaključil. Poslušalci, ki so 
dobro napolnili skromni prostor v Arboretumu, so 
odšli zadovoljnih obrazov. 

IRENA VIDMAR 

Aktivnost kluba študentov 
K l j u b študentov je na zad

n j i s kupn i seji predsedstva 
in akt iva Z K sprejel prog
r a m akt ivnost i posameznih 
komis i j , k i delujejo v k l u b u . 
P rog ram je posebej or ient i . 
r a n n a obeležitev 5. oblet
nice k l u b a , k i bo pr ihodnje 
leto. Ob tej priložnosti bo 
ku l tu rna komis i j a p r ip rav i l a 
k u l t u r n i teden, športna ko . 
mis i j a pa tekmovanje. Po
membno je tud i obveščanje 
o de lu k luba študentov pre
ko občinskega mladinskega 
glasi la i n Kamniškega obča
na. 

9. decembra je b i l o v D o m . 
Žalah uspešno bmeovanje , k i 
so ga skupaj organiz i ra l i 
domžalski i n kamniški štu
dentje. Najboljši de l bruco-
vanja je b i l vsekakor ansam
bel Paradoks , bi le so tud i do
ločene težave z ozvočenjem 
med p rog ramom in p r i sre-
čolovu, k i pa so j i h b i l i k r i 
v i tud i nekater i »goljufivi do
bitniki.« Prihodnjič b o bo
lje! Brucovanje so podpr le 
skoraj vse kamniške in dom
žalske O Z D i n obrtnika. 

I. K . 

Mladina na Križu zaživela 
Odkar smo na Križu usta

nov i l i samostojaio krajevno 
skupnost , se je tud i m lad ina 
pričela živahne je vključevati 
v razne dejavnosti . 

Po let i smo organiz i ra l i več 
delovnih akc i j za asfalt iranje 
košarkarskega igrišča. Te
mel j i so zastavljeni, k ra jan i 
so pomagal i z denarn imi p r i 
spevki . 

Sedaj v z i m s k i h mesecih 
je še živahneje. V gasi lskem 
domu, k i n a m kot ed in i pro
stor služi za shajanje i n vse 
ostale dejavnosti vseh druž
benopolitičnih organizaci j , 
imamo vsako nedeljo šahov
s k i tu rn i r , k i se ga redno 

udeležujejo tud i t i s t i , k i n iso 
več tako »mladi«. 

Ob Dnevu republ ike smo 
pr ip rav i l i pester k u l t u r n i pro. . 
gram. Domačini so dvorano 
napo ln i l i do zadnjega kotič
k a i n nam s tem dal i vzpod
budo za nadaljnje delo. Na j . 
več navdušenja je požela 
k ra tka komedi ja iz part izan
skega življenja. 

V načrtu še mlade krajev, 
ne skupnost i je pr idobitev no
v ih prostorov, kd bodo mla
dimi i n os ta l im družbenopoli. 
tičnim organizaci jam omogo
čili širše delovanje. 

M O J C A O G O R E V C 



FRANC KOROŠEC P R E J E L PRIZNANJE 
PREDSEDNIKA REPUBLIKE 

Naš upokojenec F ranc Korošec .je prejšnji mesec prejel red zaslug za narod s s rebrn imi 
žarki, s ka te r im ga je ob njegovi 70-letnici od l ikova l predsednik republ ike . Nagrajenca 
sem ob iska l v njegovem novem stanovanju v s to lpn ic i na Dup l i c i . Dobro sva se poznala 
že prej i n zato m i je b i lo še to l iko bol j pr i jetno i t i k n jemu. Pr i jazno me je sprejel i n 
ko sem m u povedal, zakaj sem prišel, se je nasmejal s svo j im značilnim smehom i n de ja l : 
».la, to je pa že stara stvar. Dogodk i , p r i kater ih sem sodeloval i n za katere sem sedaj dob i l 
nagrado, so že davno m i n i l i . Saj vidiš, da sem star 70 let. P r i znan ja sem pa k l jub temu 
zelo vesel. N i m a m pa samo tega. T i bom pokaza l , ko l i ko medal j i n drug ih pr iznanj še 
i m a m . Res pa je, da sem zadnjega najbol j vesel. Zato, ker m i ga je podar i l predsednik 
Tito.« 

Odhi te l je k bližnji omar i 
i n položil predme na mi zo 
to l iko medal j , da sem se za
res začudil. Tako skromen in 
preprost človek, p a tol iko
k ra t nagrajen. M o r d a pa rav
no zaradi tega. In zarad i ve
l i ko pr ipadnost i naši osvobo
d i l n i vo jsk i m e d drugo sve
tovno vojno, iskrenega tova
riša, zaupanja, hrabros t i i n 
iznajdl j ivost i , 

V partizane je Franc Ko 
rošec odšel že leta 1942 v ju l i 
j u . S part i jo i n par t i zan i pa 

je že prej sodeloval. K e r je 
Notranjec i n dobro pozna 
svoje kraje, je tud i med bor
ce s top i l na Kožljeku nad Bo
rovnico. Njegov komandant 
je postal France Popit--Jfokl . 

F r anc Korošec, k i je poz
neje dob i l part izansko ime 
Gar iba ld i , je b i l le t r i dn i 
navaden vojak. Takoj nato 
je postal vodnik. Prevze l je 
vod s t r ideset imi l j udmi . Ve
l i ko je sodeloval z na rodn im 
herojem Tonetom V idmar 
jem. V sk lopu drug ih od-
deljenj je pomagal vod i t i ope
raci je po No t ran j sk i i n še v 
le tu 1942 postal komand i r če
te. V mesecu novembru iste
ga leta je b i l a f o rm i rana šer-
cerjeva br igada in tedaj je 
postal član parti je. Ves čas b i 
vanja v par t i zan ih pred tem 
pa je deloval kot njen dele
gat. 

V p rvem mesecu leta 1943 
se je bo r i l na M o k r c u z Ita
l i j an i . S svo j imi bo r c i je b i l 
nato poslan čez Kožljek, Ra
k i tno i n V r h n i k o v Dolomite 

v G l a vn i štab po obutev za 
partizane. Izredno dobremu 
poznavanju krajev, dob r im 
odnosom z domačini i n ob
čutku kje »smrdi« se m o r a 
zahval i t i , da je svoje l jud i 
vedno srečno pr ipe l ja l m i 
mo pr iprav l j en ih zased. 

Deta 1943 je F ranc Korošec 
prevzel vodstvo batal jona, k i 
ga je prej vod i l Tone V i d 
mar. Odslej je odgovarjal za 
več kot sto borcev. Po po
vel ju Glavnega štaba so se 
u m a k n i l i na Dolenjsko pro t i 
Pod turnu i n S t a r i m žagam, 
kjer so nadal jeval i borbo z 
okupator jem. B i l je v p rvem 
batal jonu šercerjeve brigade 
i n sodeloval v n jenem vod
stvu. 

2e v letu 1943 je b i l F ranc 
dodeljen v V r h o v n i štab i n 
sredi tega leta pos lan v Bos
no, v kraje, k jer je b i l tud i 
tovariš T i to . Šel je s štiride
set imi par t i zani . M e d potjo 
so b i l i obveščeni, da svoje
ga namena ne bodo mog l i 
uresničiti. Sovražnik je pr i 
prav l ja l ofenzivo p ro t i narod
noosvobodi ln i vo j sk i i n že 
ime l zasedena vzhodna pod
ročja. V r n i t i so se m o r a l i v 
Sloveni jo. Ce la pot je trajala 
več tednov. 

Po v rn i t v i v domače kraje 
je b i l pos lan k generalu Mač
k u . T a ga je obvesti l , da je 
zaradi izrednega zaupanja in 
iznajdl j ivost i pos lan v Bazo 
20 v Kočevje. 

Posta l je komandant zaščit
nega batal jona p r i Central 
nem komi te ju i n Izvršilnem 
odboru . Vestno je skrbe l , da 
so v Bazo pr iha ja l i le za
nesl j iv i l judje. Sk ra tka , n i 
ko l i n i b i l prost . Ne podnevi 
i n ne ponoči. S tovariši je 
mora l obvladat i teren ob kra
j u , k i m u je b i l zaupan in 
tud i v širši oko l i c i . Gar iba l -
di jev i dobr i znanci i n pr i ja
te l j i so b i l i Ka rde l j , Kidrič, 
Leskošek, M a r i n k o , Brece l j , 
Pi jade i n R ibar . Sk rbe l je tu
d i za zaščito Part i jske šole. 

F ranc Korošec je izšel iz 
part izanov kot kapetan. 

Po vo jn i se je zapos l i l v 
tovarni S to l . Posta l je moj
ster n a žagi i n nato obrato-
vodja žaginega oddelka. V le
t ih 1948 i n 1949 je za nekaj 
časa p r e k i n i l delo v naši to
varn i i n delal na min is t rs tvu 
za lesno industr i jo v Ljubl ja
n i i n b i l sekretar na Gozd
nem gospodarstvu v Ljubl ja
n i . 

Po v rn i t v i v S to l je oprav
l ja l delo skladiščnika v skla
dišču žaganega lesa, zadnja 
leta pred upokoj i tv i jo pa je 
kot izredno dober mizar iz
deloval vzorce v neser i jski 
de lavnic i . 

T u d i po vo jn i se je vk l ju
čil v družbenopolitično živ
ljenje na D u p l i c i . V pokoj 
pa je odšel leta 1962. 

Predno sem se pos lov i l , sva 
se še za kratek h ip pomudi-
la p r i njegovih let ih v par
t izanih. Vprašal sem ga, če 
je b i l v vo jn i kdaj ranjen, 
k o je b i l udeležen v to l iko 
spopadih s sovražniki. Poseb
no še zato, k e r je izredno 
visoke i n široke postave, to 
pa je v b o r b i lahko prava 
tarča. 

Zopet se je veselo nasme
ja l : »Opraskan sem b i l nekaj
krat , kaj več p a ne. Sem pač 
ime l srečo i n »nos«. P a tež
ko se m i n i zdelo b i t i tam.« 

F r a n c u Korošcu — Gar iba l -
d i ju ob pre jemu visokega pr i 
znanja iskrene čestitke i n v 
novem stanovanju še vel iko 
zdrav ih let. 

C. S I V E C 
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Samorastniška slikarska pot Bogdana Potnika 

KRONIST SVOJEGA CASA 
Ime m slikarska dela Bo-

jana Potnika v našem kraju 
ni neznano. Kljub temu se 
nam zdi pomembno, da vam 
ga z našim skromnim zapi
som le nekoliko bolj pred
stavimo, predvsem njegova 

Razstava del akademskega slikarja Mihe Maleša 

SANJE SO POSTALE RESNICA 
V počastitev dneva republi

ke in letošnjih Titovih ter 
partijskih jubilejev je bila v 
dvorani nad kavarno »Vero
nika« od konca novembra 
do 15. decembra odprta raz
stava oljnih slikarskih del 
znanega umetnika in kamni
škega rojaka, Mihe Maleša. 

Verjetno ni potrebno pose
bej poudarjati, da si je raz
stavo ogledalo nepričakovano 
veliko število ljubiteljev sli
karske umetnosti tako iz do
mačega kraja kot od drugod, 
predvsem pa številni učenci 
kamniških šol. Še posebno 
pozornost so vzbudile slike 
z motivi iz Kamnika in bliž
nje okolice, ki je bila umet-

Njunih petdeset skupnih let 
es-letna Jožefa in 74-letni Jernej Spruk, p0 domače Mla

karjeva iz Gozda, sta si minuli mesec pred kamniškim 
matičarjem po petdesetih letih ponovno izmenjala zlata 
prstana in si obljubila zvestobo do konca življenjske poti. 

Tudi Mlakarjevima zakoncema vojna ni prizanašala, pa 
čeprav sta težko preživljala številno družino, saj se jima je 
pred okupacijo rodilo 10 otrok in še dva, ki sta luč sveta 
zagledala že na osvobojeni domači zemlji. Danes šteje njun 
rod že 20 vnukov, kjer prevladuje močnejši spol. 

Med vojno je bila vsa družina izgnana v Nemčijo, kjer 
so v številnih tamkajšnjih taboriščih preživeli polna tri leta. 
Po vrnitvi na svoj dom na Gozdu so kljub številnim lačnim 
ustom in trdemu delu z veseljem orali svobodno zemljo. 

Številnim čestitkam ob njunem jubileju se pridružuje 
tudi uredništvo našega glasila. 

niku Malešu še posebno pri 
srcu. To pa ni pokazal le 
z risbo, temveč tudi s pisano 
besedo, kot priča zapis iz le
ta 1936: 

»Mekinje so v najlepši po
krajini na svetu. Tako bele 
ceste, kot je tista, ki pelje iz 
Mekinj v Godič, ni nikjer, 

pa tudi take rože ne rastejo 
ob nobeni drugi. Na levo in 
desno je prelep razgled; te 
njive, travniki, vrtovi in dre
vesa — pa ti čudoviti gozdo
vi, kot so tam. Kakšno res-
je cvete v njih, pa kako de
bele borovnice, pa sladke ko
reninice in še sto drugih 
stvari. Ves ta raj pa varuje
jo pred burjo Velika planina, 
Grintovec, Sedlo, Krvavec; 
nižje pa Sv. Ambrož, Tunjice, 
Stranje... Torej tu, v tem 
prelepem kraju sem bil jaz 
doma in tu so zaživele moje 
prve mladostne sanje, ki so 
vsaj deloma postale resnica.« 

Miha Maleš se je prvič 
predstavil s svojimi, takrat 
predvsem značilnimi grafika
mi širši slovenski javnosti 
pred 50 leti v Jakopičevem 
paviljonu v Ljubljani. Tedaj 
je nastopil tudi skupaj s svo
jim študijskim kolegom in 
prav tako kamniškim roja
kom Stanetom Cudermanom. 
številne kritike pa so kas
neje pokazale veliko več na
klonjenosti Malešu kot CM-
dermanu, čeprav se zaradi 
tega njuno prijateljstvo ni 
omajalo. 

Z narodnimi in pokrajin
skimi motivi iz Kamnika pa 
se je predstavil že leta 1937 
na keramičnih krožnikih in 
vazah, ki so jih izdelovali v 
takratni delavnici za kerami
ko Schnabl. 

Med Malcševimi vzorniki, z 
narodnimi motivi sta bila 
poleg Maksima Gasparija, že 
od mladosti na Kamnik veza
nega slikarja, tudi Pran Trat
nik in Ivan Vavpotič. 

Studijska pot Mihe Maleša 
se je začela na likovni aka
demiji v Zagrebu, nadaljeva
la pa na Dunaju in v Pragi, 
kjer je tudi diplomiral. Če
prav ga je njegova življenj
ska pot za daljše obdobje 

odtrgala od domovine, če
prav je veliko njegovih del 
nastalo v tujini kot odraz 
dobe in zvljenja, ki ga je 
preživljal, ni nikoli pozabil 
svoje rodne zemlje, ki jo je 
nadvse ljubil in ji posvetil 
svoje najlepše stvaritve. 

Miha Maleš, ki je bil ne
koč in prav tako še danes 
čustveno in umetniško ve
zan na Kamnik in lepote 
njegove neposredne okolice, 
je namenil svojo zbirko ti
sočih oljnih slik pokloniti na
šemu mestu. 

M. J. 

dela, ki so prav gotovo z nje
govo samostojno razstavo v 
Domžalah zaslovela tudi v 
nekoliko širšem krogu. 

Zadnja leta sodeluje Bog
dan Potnik pri domžalskem 
likovnem društvu Petra La
bode in je eden tistih slikar
jev samorastnikov pri nas, 
ki najdlje in najbolj sklenje
no delujejo. Njegove zelo 
znane dokumentarne stvarit
ve segajo še v čas gradnje 
proge Brčko—Banoviči, ko je 
s svojimi motivi zaslovel po 
širši domovini. 

Po svojem stilu je Potnik 
realist, a kljub temu ni ni
koli pretirano stvarno upo
dabljal vidnega sveta, kar 
nam pričajo njegovi nešteti 
akvareli in krokiji. Na svoji 
slikarski poti pa je ustvarjal 
tudi zanimive grafike. 

Najpomembnejša dela Pot
nikovih umetniških stvaritev 
so prav gotovo številni por
treti, ki jih je z marljivo 
slikarsko roko ustvarjal ob 
srečanjih z najrazličnejšimi 
ljudmi. Ko je nekoč ob sre

čanju z znanim slovenskim 
slikarjem Božidarjem Jakcem 
mimogrede naredil tudi nje
gov portret, mu je leta z za
čudenjem dejal: »Poglej ga 
no, od kod si se pa ti vzel?« 
To je bilo vsekakor veliko 
priznanje našemu slikarske
mu samorastniku. 

V Potnikovem slikarskem 
opusu pa predstavljajo še po
sebno poglavje njegove kari
kature, ki so v veliki meri 
prisotne že pri portretih. Kot 
karikaturista smo ga imeli 
priložnost spoznati pri neka
terih občinskih lokalnih gla
silih, zadnje čase pa redno 
sodeluje tudi pri našem gla
silu, Kamniškem občanu. 

V največji meri so bila 
slikarjeva prizadevanja use-
kakor namenjena krajinskim 
motivom v akvarelu in tušu. 

Ob koncu lahko poudari
mo, da so številnim obisko
valcem razstave v Domžalah, 
njegova dela nudila prikaz 
prizadevnega kronološkega 
razvoja umetnika. 

M. J. 

TRADICIONALNI POHOD NA KOSTAVSKO PLANINO 
Kot vsako leto je tudi letos organizaci ja Zveze rezervnih vo
jaških starešin Mat i ja Ble jca — Matevža Tuh in j organiz i ra la 
sedaj že tradic ionalen pohod na Kostavko planino. V nede
ljo, 8. decembra 1977 je ob 8. u r i z jutraj kren i la z Laz 
kolona udeležencev pohoda s slovensko zastavo na čelu. V 
do l in i je bi la n i zka oblačnost. K o smo se,vzpenjal i po str
mi pot i , smo prebrodi l i meglo i n nekol iko pred vrhom pla
nine se n a m je odpr l čudovit razgled. Nebo brez oblaka, 
svetlo z imsko sonce, po na in i pa belo morje megle. K d o r 
l jubi naravo, pa n i videl tega čudovitega pr i zora , m u je la
hko žal. 

Že od devete ure naprej so 
se začeli na jasi pred spo
men ikom zbirat i o t roc i , mla
dina, starejši . . . M l ad inc i i z 
šmartnega so že zakur i l i dva 
kresova i n pri jetno razpolo
ženje je bito k m a l u navzoče 
med udeleženci pohoda. Med
tem so se že začeli oglašati 
s t re l i v počastitev spomina 
na padle borce Kamniškega 
bataljona, k i je 24. decembra 
1942. leta žrtvoval na tem 
mestu 16 m lad ih življenj. 

Ob 10. u r i se je začela slo
vesnost ob spomeniku. Po
zdravu organizaci je Z R V S je 
s ledi l govor Ivana Hr i ba r j a , 
k i nam je or isa l smise l oživ
ljanja tradic i j iz N O V i n na
loge Z K na tem področju. 
S led i l je k u l t u r n i p rog ram v 
katerem so sodeloval i : moški 
pevski zbor Prosvetnega dru
štva Tuhin j pod vodstvom 
V ik t o r j a Miheloiča ter mla
d inke i n m lad inc i .— reoita-
tor j i iz Šmartnega i n Tuhin ja . 

Lansko leto je b i l a dogra
jena na Kos tavsko planino 
gozdna cesta. Po letošnjem 
pohodu sodeč se bo v pr ihod
nost i spremeni l t a tradicio

na ln i »peš-pohod« v motor i 
z i ran obisk spomenske slo
vesnosti. Upajmo, da to ne 
bo res. 

K l j u b temu, da je bi lo le
tos menda rekordno število 
udeležencev pohoda, s i j i h v 
pr ihodnost i želimo šc več. To 
je srečanje s tar ih i n m l a d i h 
iz razn ih krajev. To je v nJr 
s l i h tud i srečanje s pad l im i 
part izani , k i so žrtvovali svo
ja m lada življenja za lepšo 
bodočnost slovenskega i n 
vseh jugoslovanskih narodov 
in narodnost i . K . J . 

Prv i Kamničan na znamki 
Ob Dnevu republ ike je 

skupnost jugos lovanskih pošt 
izdala ser i jo šestih znamk 
pod nas lovom »Avtoportreti 
jugos lovanskih slikarjev.« 
Sloveni ja je zastopana z av
toportretom Kamničana Iva
na Vavpotiča iz mlajših let. 
Z n a m k a z vrednostjo 1,50 d in 
je izšla v nak lad i en mi l i j on 
znamk. Znamke so bile na
tisnjene v Haa r l emu na N i 
zozemskem. 

Akademsk i s l ikar Ivan Vav
potič je b i l rojen leta 1877 v 
K a m n i k u , u m r l pa je v Ljub
l jani leta 1943. S l ikars tvo je 
študiral v Prag i , Pa r i zu i n 
na Dunaju . Posebno je znan 
kot avtor prve jugoslovanske 

znamke, znanih »verigarjev«, 
izdane po p r v i svetovni vo jn i . 

V počastitev stoletnice nje
govega rojstva je letos febru
arja kamniški filatelistični 
k lub , k i nos i njegovo ime, 
postavi l spominsko ploščo na 
hiši ( lekarna) , k jer je nekoč 
stala Vavpotičeva rojstna h i 
ša. Obenem pa smo se ime l i 
priložnost seznanita z lepo 
zb i rko znamk kamniških f i 
latelistov i n nekater imi umet
n i k o v i m i s tvar i tvami . Prav pa 
b i b i lo , da b i tud i Kamniča-
ni v ide l i retrospektivno raz
stavo de l svojega rojaka, k i 
je že b i l a postavljena v No
vem mestu. 

F. S, 



JANEZ GOLOB 
3. 12. 1977 smo se Kam-

ničani poslovili od dolgo
letnega predsednika nad
zornega odbora Društva 
upokojencev Kamnik, biv
šega člana upravnega od
bora Društva upokojencev 
Slovenije, predsednika 
iniciativnega odbora za 
gradnjo Doma upokojen
cev v Kamniku, predsed
nika sveta doma upoko
jencev v ustanovitvi v 
Kamniku in sedaj člana 
delavskega sveta Doma 
upokojencev Janeza GO-
LOBA-Johija, upokojene
ga glavnega knjigovodjo 
tovarne Titan v Kamniku. 

Starejši Kamničani se 
ga spominjamo kot ig
ralca in režiserja na odru 
Narodne čitalnice v Kam
niku, pa tudi po osvobo
ditvi je pokazal svoje spo
sobnosti na odru. Bil je 
dolgoletni član Planinske
ga društva Kamnik ter 
več kot deset let pred
sednik nadzornega odbo
ra Planinskega društva 
Kamnik. Bil je do zadnje
ga delaven in aktiven. 

Po upokojitvi leta 1962 
se je vključil v članstvo 
Društva upokojencev v 
Kamniku, bil izvoljen v 
upravni odbor, v zadnji 
mandatni dobi pa je bil 
predsednik nadzornega 
odbora DU Kamnik. Bil 
je med iniciatorji, ki so 
zagovarjali gradnjo doma 
v Kamniku. Ta iniciativa 
je dobila vso moralno 
podporo tudi pri družbe
nopolitičnih organizacijah 
in leta 1975 je bil dom 
upokojencev izročen svo
jemu namenu. 

Mnogo svojega časa je 
Johi izrabil na raznih se
jah, za izdelavo analiz, za 
izboljšave, za zbiranje fi
nančnih sredstev, pri iz
vajalcih del pa skrbel za 

pravilno gospodarsko po
slovanje. 

Malo je ljudi, ki bi kot 
upokojenci iz ljubezni do 
bližnjega žrtvovali toliko 
svojega časa, iz ljubezni 

Janez Golob-Johi 

do starejših oseb. Pokojni 
Johi je šel v svojem delu 
po poti boljšega, napred
nejšega, našega samou
pravnega sistema za do
bro našega delovnega člo
veka, posebno pa za do
bro starejših občanov, 
upokojencev. 

Ko je sovrag teptal na
šo zemljo, je tudi vedel, 
kje je njegovo mesto ter 
z ženo odšel med aktivne 
borce za svobodo domo
vine. 

člani Društva upokojen
cev, oskrbovanci in delov
ni kolektiv Doma upoko
jencev v Kamniku se ti 
zahvaljujejo za tvoja pri
zadevanja. 

Za svoje delo je pokoj
ni Johi prejel odlikovanje 
predsednika republike — 
red dela, skupščina obči
ne Kamnik mu je izrekla 
javno priznanje, planin
ska organizacija pa mu je 
podelila planinski znak s 
srebrnim vencem. 

MATIJA STERLE 

AVTO MOTO DRUŠTVO 
KAMNIK 
o b j a v l j a 
javno l ic i tac i jo 

za prodajo dveh osebnih 
avtomobilov zastava 750 

L ic i tac i j a bo 7. januar ja 1978 ob 8. u r l za družbeni 
sektor i n ob 10. u r i za ostale. 
Ogled voz i l Je mogoč vsak dan v dopo ldanskem 
času. 

VARNOST LJUBLJANA 
TOZD FIZIČNO VAROVANJE 
PREMOŽENJA LJUBLJANA 
DE VARNOST MENGEŠ 
Kidričeva 30/11 
o b j a v l j a prosta delovna mesta z a 

VEČ VARNOSTNIKOV 
n a območju Mengša i n K a m n i k a 
P O G O J I : 
Poleg splošnih, z zakonom predp isan ih po
gojev, mora jo kand ida t i i zpolnjevat i še na
slednje posebne pogoje: 
— dokončana a l i nedokončana osemletka 
(najmanj 6 razredov) 
— mora lna i n politična neoporečnost 
— pozi t ivno opravl jen predhodni pre i zkus 
znanja, opravl jen seminar 

B o k pr i jav je 10 d n i od dneva objave. P ismene p r i 
jave sprejema kadrovska služba D E Varnost Men
geš, Kidričeva 30/11. Vse potrebne informaci je do
bite osebno na sedežu D E Varnost Mengeš a l i po 
telefonu 72-340. 

Osnovna šola 
FRANA ALBREHTA 
Kamnik 
r a z p i s u j e prosto delovno mesto 

KURJAČA centralne kurjave 
na podružnični osnovni šoli D u p l i c a 

Delo je za določen čas, do 30. ap r i l a 1978, s polo
vičnim de lovn im časom. V poštev pr idejo tud i upo
ko jenc i . Osebni dohodek okrog 2.000 d in . 
Razp i s vel ja do zasedbe delovnega mesta. Prošnje 
naj kand ida t i naslov i jo n a svet delovne skupnost i 
osnovne šole F r a n a A lb reh ta K a m n i k . 

Dragi v Sloveniji 
Decembra poteka 32 let odkar deluje Avto-moto društvo 
K a m n i k . Preteklega delovanja društva n i potrebno posebej 
predstavl jat i , saj ga vs i občani K a m n i k a dobro poznajo, 
poznajo njegove uspehe i n neuspehe. Današnje društvo je 
na dobr i pot i , da odigra svojo vlogo, k i m u pr ipada i n 
naredi t isto, za k a r je zadolženo. Dejavnost društva se 
odvi ja v organiz i ranju pouka za voznike motorn ih voz i l , 
avto-rallyev, en član društva pa tekmuje v motokrosu . D i rk e 
so za n a m i i u verjetno je tako tud i prav. 

Z naraščajočo motor izac i jo 
i n dv i gom osebnega stan
darda p r i naraščajočem šte
v i l u drveče pločevine, nara
šča tud i število kandidatov za 
legalne upravl ja lce — vozni
ke mo to rn ih voz i l . T e m u 
prob l emu posveča društvo 
največ pozornost i v zadnj ih 
le t ih , saj je pretežno njego
va dejavnost usmerjena v 
avto-šolo. 

Društvo i m a danes za pou
čevanje kandidatov na raz
polago 8 voz i l i n 11 inštruk
torjev, od ka te r ih sta dva 
redno zaposlena. P ros to r i za 
teoretični pouk res niso ide
a ln i , čeprav s i društvo priza
deva, da tud i to pomanj
k l j ivost odprav i , seveda ob 
pomoči os ta l ih dejavnikov. 
Pr izadevanja i n uspehi na 
področju usposabl janja bodo
čih voznikov moto rn ih voz i l 
kažejo naslednj i poda tk i : 

300 kandidatov za teoretič
n i pouk i n 400 kandidatov za 
praktično vožnjo m o r a ča
kat i na teori jo 2 meseca od 
pri jave i n 14—20 dn i za prak
tični pouk po končanem te
oretičnem de lu. Približno 48 
odst. kand idtav Iz kamniške 
avto-šole uspešno oprav i šo
ferski i zp i t i p r i prvem, ozi
r o m a p r i drugem po izkusu, 
za k a r potrebujejo povpreč-

i 
Ob novem letu iskreno čestitam vsem članom 

kamniških gasilskih društev in njihovim svojcem 
ter jim želim mnogo uspehov, sreče in zadovoljstva! 

Predsednik GD DUPLICA 

no 25—30 u r praktične vož. 
nje. 

D a b i izboljšali kval i teto 
pouka za voznike motorn ih 
voz i l so se v društvu odlo
čili za nabavo avto-simulator-
ja , naprave, k i bo omogoča
la pouk praktične vožnje v 
p r v ih pet ih u rah v p ros to r ih 
društva i n ne na cest i . V teh 
pet ih u rah se bo kandidat 
na s imula tor ju naučil spe- ( 
l javanja, predstavl janja, zavi- ' 
janja, ustavl janja, park i ran ja 
i n še marsičesa, ka r se je 
sedaj učil n a javn i cesti z 
vso nervozo i n mučenju šol
skega »fička«. Kamniško dru
štvo je drugo v S loveni j i , k i 
bo po novem le tu uporab
l jalo za pouk imenovano na
pravo, nabavi lo pa jo je ob 
pomoči avto-moto društva iz 
pobratenega T r a v n i k a i n nje
govega sekretarja K E M A . 

Precej več, kot doslej , pa 
bo mora lo društvo, k i Šteje 
789 članov, v bodoče posve
t i t i pozornost i p rometn i vzgo
j i že »pečenih« voznikov i n 
najmlajšim udeležencem v ce
stnem prometu, saj podatki 
v K a m n i k u kažejo, da smo 
še kako potrebni prometne 
vzgoje i n eden i zmed pokl i 
canih za vzgojo na tem pod
ročju je vsekakor avto moto 
društvo. 

M A J 

12. decembra se je i zgubi la nemška do lgod laka 
ovčarka, sliši na ime A G A , v levem ušesu i m a vte-
tovirano številko 61252, i m a črn plašč, spodaj je 
rdečkasto rjave barve. 

17.12. se je izgubi l nemški ovčar star t r i leta, sliši 
na ime V I G O , črn plašč, spodaj rdečkasto r jav i 
plašč. 

Poštenega najditel ja p ros im , da sporoča p ro t i l ep i 
nagradi n a Benkovič M a r i n k a , K a m n i k , N o v i t r g 23, 
telefon (061) 831-249 od 8. do 15. ure . 

Nevarna vožnja 
Dne 21. novembra serm se 

odpel ja la z avtobusom; iz 
L jubl jane približno ob 3/4 
n a 14. uro . Verjetno se je 
šoferju mud i l o , ka j t i vožnja 
n i b i l a pr i je tna. Sunkov i to 
smo se ustav l ja l i , v rata avto
busa so se na postajah pre
h i t ro zap i ra la . N a postajah 
med Domžalami i n Dup l i co 
je nekaj potn ikov srečno iz
stopi lo i n vstopi lo , za druge 
je posredoval sprevodnik, da 
so se vra ta še enkrat od
pr l a . Že med potjo sem pre
m i s l i l a , k a k o jo b o m čim hit
reje pobr isa la i z avtobusa na 
predzadnj i postaj i , da ne bo 
posledic. P a se je le zatakni
lo. M l a d i n a je pospešeno po-
skakaila iz avtobusa. Izstopi
l a sem predzadnja, k o je t ik 
ob men i s stopnišča avtobu

sa pad la na asfalt zadnja pot
n ica . Očividno tega n is ta opa
z i la ne šofer i n ne sprevod
n ik , ka j t i avtobus se je že 
nevarno p r e m i k a l naprej t i k 
ob njej, ko se je pob i ra la 
s ta l . Mogoče jo je prav nje 
na mladostna prožnost l n 
prisotnost obvarovala hujših 
posledic. M l a d i so se kakor 
jegulje z r i n i l i skoz i zap i ra 
joča se vrata , medtem ko so 
starejši zaman t r k a l i po o k n u 
avtobusa. V r a t a se niso več 
odpr la , os ta l i so n a postaj i 
i n verjetno počakali d rug i 
avtobus, z bol j p r i j a zn im i n 
pozornejSim osebjem do pot
n ikov . 

Zato v bodoče več previd
nost i , da se izognemo mo
reb i tn im nesrečam. 

M . B . 

R3HH 

Z A H V A L A 

O b s m r t i našega očeta, starega očeta, b ra ta i n s t r i ca 

JANEZA GROŠLJA 
se i skreno zahval jujemo vsem so rodn ikom, sose
dom, pr i jate l jem i n znancem ter ko l ek t i vom »ETE, 
»SVILANITA« , »STOLA«, »RAŠICE« i n »T ITANA« 
za izrečene izraze sožalja, podarjeno cvetje l n 
spremstvo na njegovi zadnj i po t i . Posebej se zah
val jujemo zdravniškemu osebju Inštituta za T B C 

G o l n i k i n dr . F rance tu P U C T J U za zdravl jenje 

N J E G O V I NAJBLIŽJI 

Z A H V A L A 

Izteklo se je leto, k o nas je nenadoma i n brez 
slovesa zapust i l naš drag i i n d o b r i brat , s t r i c i n svak 

prof. IVAN ZIKA 
N i besed, s ka t e r im i b i mog l i i z raz i t i , kako Te po
grešamo, naš dragi Ivan. Tvo ja dobrota i n zlato 
srce bosta ostala za vedno v naših s rc ih . V naši hiši 
pa je praznina, drag i s t r i c . V s e m , k i se ga spomi
njate l n obiskujete njegov t i h i i n nenadni dom, 
k i ga kras i te s cvet jem i n na gomi l i prižigate svečke 

— najlepša hva la 

Neutolažljivi njegovi 

K a m n i k , dne 17. decembra 1977 

Interesenti za O S K R B N I K A n a Kamniškem i n 
Kokrškem sedlu naj se p ismeno pr i jav i jo na P lan in
skem društvu K a m n i k , Tomšičeva 1. 

Prednost imajo upoko jen i zakonc i . H o n o r a r p o 
dogovoru, 

S E R V I S P R A L N I H S T R O J E V 
Gorenje — Candy — Zoppas 

ŠTRAJHAR A L B I N , TUNJIŠKA C . 2 
1. b lok — 1. nadstropje 

S P R E J E M NAROČIL P O T E L E F O N U 831-936 

Končno zasvetila luč 
Septembra letos je tud i v 

zadnj i domačiji K S Tuh in j 
zasveti la električna luč. 

Hitrejši razvoj brezpogojno 
zahteva električno energijo. S 
to mis l i j o se je že več let 
ukvar ja l gospodar Stanislav 
Dacar z La z v Tuh in ju , si
cer že 15 let l i v a r sk i dela
vec v T i tanu . P o razgovoru 
s preds tavn ik i K S T u h i n j , k i 
so m u ob l jub i l i pomoč p r i 
so f inanciranju napeljave, je 
takoj začel z i skan jem so
glasij i n naročil pro jekt . Se
veda predračun n i b i l maj
hen, ampak vseeno n i obu
pa l . S a m se je l o t i l i zkopa de
set ih j a m , sekanja poseke 
dolge 400 m , ke r trasa pote
k a čez sam gozd. Vložil je 
mnogo t ruda i n napora. Isto

časno sta svet K S Tuh in j 
i n so l idarnostn i sk l ad p r i ob
čini K a m n i k izglasovala po
moč v višini 35.000 N D , osta
l i h 7.000 d i n pa je plačal 
sam. Seveda, to je b i l a še sa
m o žica i n montaža do do
mačije. »Vsi smo veseli 
elektrike,« pravi jo Neveljčar-
jev i . »Pralni stroj i n rad io 
smo že k u p i l i , televizor p a 
še bomo«. Gospodar n a m je 
tud i zaupal , d a bo začel 
grad i t i novo hišo i n kasne
je tud i hlev. 

Zahval juje se svetu K S Tu
h in j , so l idarnostnemu skla
d u za finančno pomoč, last
n i k o m gozda z a dovoljenje 
sekanja poseke i n Elefctro 
L jub l j an i z a napeljavo i n 
montažo. 

Z A H V A L A 

Ob s m r t i naše drage žene, mame, stare mame 
i n prababice 

ELIZABETE DROLC 
se najlepše zahval jujemo vsem, k i ste j i k a k o r k o l i 
pomagal i v življenju, j o sp r em i l i na zadnj i pot ! 
i n j i podar i l i cvetje. Posebno se zahval jujemo so
sedom, družbenopolitičnim organizac i jam špitalič 
i n Zvezi borcev Špitalič za podarjene vence i n po-
sloviind govor. Prav tako se zahval jujemo duhov

n i k u za oprav l jeni pogrebni obred 

Ž a l u j o č i : 

mož Blaž, hčerka F r a n c k a z družino i n Tončka 
ter sta Ivan z družino 

Špitalič, K a m n i k , L jub l jana , 16. decembra 1977 

Z A H V A L A 

ob s m r t i naše drage mame i n stare mame 

MARIJE HRIBAR 
se i skreno zahval jujemo vsem so rodn ikom, pr i ja 
tel jem, sosedom, znancem ter ko l ek t i voma »ME-
N I N E « i n K E M I J S K E I N D U S T R I J E K A M N I K za 
podarjeno cvetje i n vence, izraze sožalja i n sprem
stvo na njeni zadnj i po t i . Posebej se zahval jujemo 

dr . M i l a n u K r a l j u z a zdravljenje 

Ž a l u j o č i : 

s inova Jože i n F ranc , hčerka Mar i j a , v n u k i : Jože, 
M a r i n k a , Janko , D a r i n k a , Štefka, F ranc i , Stanko, 

T ozko, M a r k o ter drugo sorodstvo 

M a l i h r i b , 6 d e c embra 1977 

fc.«rft»»if» <»>#>» H 



Okrog 37 litrov krvi 
Po približnih izračunih sta Franc Boje in Boris Dolenc, 

ki sta doslej največkrat darovala kri v človekoljubne zdrav
stvene namene (vsakemu so odvzeli kri 54-kratJ, dala okrog 
37 litrov te dragocene tekočine. 

F R A N C B O J C , d o m a i z 
Mengeške Loke , star 54 let, 
je n a slovesnosti ob Dnevu 
krvodajalcev preje l d ip lomo 
Jn zlato značko, ko t najvišje 
pr iznanje za to l ikokra tno hu
mano darovanje k r v i . 

F ranc Je že 5 let zaposlen 
ko t pomočnik kurjača v to
va rn i Sto l . 2e v r a n i mladost i 
se je spopr i je l s t r d i m de lom 
v revni de lavski družini v R i b . 
niči i n tud i po po rok i , ko sta 
mora l a z ženo preživljati 
9-člansko družino. 
— Kdaj in s kakšnim name
nom ste prvič darovali kri? 
»Pred približno 20 le t i , k o 
sem b i l zaposlen na kmet i j 
skem posestvu v Kočevju, 
sem prvič daroval k r i , seveda 
v človekoljubne namene. Po
tem se je nadaljevalo i z leta 
v leto i n vedno pogosteje sem 
sel n a odvzem k r v i , sčasoma 
p a sem se k a r navadi l , tako 
ko t se nekater i navadijo na 
tobak, m a m i l a a l i a lkoho l , l n 
dajanje k r v i m i je postalo 
potreba. K a d a r me dlje časa 
niso pok l i ca l i , sem postal ne
strpen i n sem se kar sam 
pr i j av i l . Največkrat so m i 
vzel i po 3 a l i 4 deci l i tre krvi.« 

— Pa vendar imate številno 
družino, veliko dela doma in 
v Stolu, kjer ste zaposleni. 
Kako pa zdravje?. 
>.Dela m i res n i k o l i ne zmanj
k a , posebno sedaj, ko se že 
pet vnukov suče okrog mene, 
i n mo ja dva najmlajša otroka, 
k i obiskujeta še osnovno šo
lo. Z zdravjem se k l jub temu 
lahko pohva l im, verjemite a l i 
ne, še n i k o l i n i s em b i l bolan 

i n tud i p r i odvzemu k r v i me 
še n i k o l i n iso odklonili«. 
— F ranc Boje je zares sre
čen človek, če pomis l imo , da 
je zdravje naše največje bo
gastvo. 

B O R I S D O L E N C to K o m e n 
de, ki je zaposlen p r i Javn i 
razsvet l javi v L jub l j an i , je na . 
p o l n i l komaj 39 let, k r i p a je 
prvič darova l že leta 1952. 
— Zakaj ste tako mlad začeli 
darovati kri? 
»2e o d m l a d i h nog s em r a d 
p l an ina r i l i n se voz i l z mo
tor jem, k a r še danes r a d po
čnem. Tako sem b i l večkrat 
priča nesrečam i n tud i s am 
sem b i l nekajkrat poškodo
van, vendar ne to l iko , da bi 
potreboval transfuzi jo k r v i . 
P rav dobro sem se zavedal, 
kako je t a življenjska tekoči, 
n a potrebna p r i hujših po
škodbah, p r i reševanju člo
veških življenj.« 
— Ste se kdaj slabo počutili 
po odvzemu krvi? 
»Slabo sem se počutil edino 
tedaj, kadar me dlje časa n i -

i S * 
so pok l i ca l i n a odvzem. Ne
koč me je n e k i znanec vpra
šal, zakaj dajem k r i , saj sem 
vendar voznik. Tedaj sem m u 
odgovor i l i n tega mnenja sem 
še danes, d a b i ravno vozni
k i m o r a l i v s i darovat i k r i , 
ka j t i p rav o n i so najpogostej
ši udeleženci a l i povzročitelji 
hujših prometn ih nesreč, k i 
tud i največkrat potrebujejo 
darovano kri« . 
— V zadnjem obdobju B o r i s a 
Dolenca bol j poredko pok l i 
čejo na odvzem k r v i , občasno 
le še za potrebe p r i srčnih 
operaci jah. 

KAMNIŠKA KRONIKA 
POROKE 

Jože B A L O H , m i za rsk i delavec, i z Kornendske Dobrave, 
Sitar 24 let i n Olga 2 N I D A R , šivilja i z Zaloga p r i Cerk l j ah , 
s tara 17 let 

Stanis lav B U R J A , s t ro jn i ldjučavničar iz Bre z i j , s tar 
29 let i n S i l v a P O L J A N S E K , de lavka iz Markovega , s tara 
24 let 

F ranc C E H , čistilec s tek la i z K a m n i k a , star 21 let 
ta Ma jda L E S J A K , d i jak in ja i z L jubl jane, s tara 18 let 

B r a n k o K L E M E N , delavec iz Dupl i ce , star 21 let i n M i 
lena H V A L E , de lavka iz K a m n i k a , s tara 19 let, 

Stanislav PIRŠ, sobos l ikar i z Zg. Tuh in ja , star 25 let 
ta Anton i ja POLŠAK, priučena šivilja i z P lanine p r i Sev
n i c i , s tara 21 let 

Drago P O T O K A R , orod jar i z Perovega, star 22 let i n 
A l enka V O D E , uslužbenka i z Komende , stara 22 let 

Franc V A V P E T I C , avtomehanik iz K a m n i k a , star 22 let 
ta S lav ica P E T R I C , ekonomsk i tehnik i z K a m n i k a , s tara 
20 let 
P O P R A V E K : 

Janez B E R L E C , šofer i z Nevel j , s tar 24 let i n M i l e n a 
B I T E N C , varuška iz M e k i n j , s tara 20 let. 

SMRTI 
I vanka B R U M S E K , t rgovska pomočnica i z K a m n i k a stara 

38 let, 
L j u d m i l a B O Z I C , rojena Novak, osebna upoko jenka iz K a m 

n ika , s tara 85 let, 
Frančiška C E V K A , gospodinja i z Bistričice, s tara 84 let, 
F ranc G N I D I C A , m i za r iz M o t n i k a , s tar 56 let, 
Janez G O L O B , osebni upokojenec, i z K a m n i k a , s tar 74 let, 
Angela G R A B N A R , oseb. upoko jenka i z M e k i n j , s ta ra 77 let, 
F ranc H R I B A R , prevžitkar, iz Bele peči, star 64 let, 
Neža K A R O , prevžitkarica iz Okroga , s tara 78 let, 
F ranc K L E M E N C , nezaposlen iz Bistričice, star 47 let, 
F ranc L E S , osebni upokojenec i z Črne, star 63 let, 
Andre j M A L E 2 , osebni upokojenec lz Zg. S t ran j , star 71 let, 
An ton M A L I , avtoprevoznik i z K a m n i k a , s tar 42 let, 
F ranc P E S T O T N I K , kmet i z ZnojlH, s tar 80 let, 
Frančiška S E N 0 2 E T N I K , gospodinja i z Zavrha, s tara 79 let, 
F ranc Z A R N I K , osebni upokojenec iz Nevel j , star 74 let, 
Frančišek 2 U M E R , osebni upokojenec i z Križa, star 73 let. 

Upokojencem občine Kamnik 
Koordinacijski odbor društev upokojencev v ob

čini Kamnik čestita NOVO LETO 1978 vsem čla
nom društev upokojencev v Kamniku, Komendi 
in Motniku z željo, da bi ga preživeli v zdravju 
in zadovoljstvu. 

Enako želimo tudi ostalim upokojencem ter jih 
vabimo: VSTOPITE V NASE VRSTE, v vrste so
vrstnikov. Naj ne bo starostnega, invalidskega ali 
družinskega ali kmeta upokojenca, ki bi stal ob 
strani. Združeni dokažimo, da smo bili in da 
smo tudi v jeseni življenja koristni člani družbe, 
v kateri živimo, s svojim delom smo to dokazali. 

Na pobudo svetovne organizacije Združenih na
rodov se po vsem svetu pripravlja »LETO STA
REJŠIH OSEB«, bodimo upokojenci aktivni člani 
za čim uspešnejšo tzvedbo te koristne zamisli. Vsi 
pridejo za nami! 

Koordinacijski odbor 
DRUŠTEV UPOKOJENCEV 

V Občini KAMNIK 
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1 Združenje samostojnih obrtnikov 
2 Kamnik 

s 
želi vsem svojim stanovskim tovarišem, njihovim 
družinam, vsem poslovnim prijateljem in občanom 
Kamnika srečno, zdravo, mirno in uspeha polno 
leto 1978. 

Iskrene čestitke za novo leto 1978 

Industrijsko podjetje 
ALPREM KAMNIK 
priporoča svoje izdelke in usluge: 
— izdelovanje in montaža oken, vrat, vetrolovov, 

pregradnih sten, fasad itd. iz aluminija 
— opremo za samopostrežne in klasične trgovine 
vseh vrst 
— stavbno ključavničarstvo 

ZARJA, obrtno in montažno 
podjetje Kamnik 
čestita za novo leto 1978 in priporoča storitve v 
svojih obratih: 
Priporočamo: 
— elektroinstalacijska dela, 
— kovinsko instalacijska, 
— vodovodno-instalacijska, 
— kovinsko konstrukcijska 
— kleparska, pleskarska, slikarska in steklarska 
dela 

Kolektiv kemične čistilnice 
Pucelj ing. France, 
K a m n i k , T i tov t rg 
Zeli srečno novo leto 1978 

Se priporočamo! 

Splošno gradbeno podjetje 
GRADITELJ 
čestita za novo leto 1978 in se priporoča za naročila 
vseh gradbenih del 

TITAN, tovarna kovinskih 
izdelkov in livarna 
Kamnik, n. sol. o. 
proizvaja: \ | T / 
— fitinge črne in pocinkane 
— navadne in varnostne ključavnice s cilindričnimi 

vložki za stavbno in pohištveno mizarstvo 
— ulitke in temperne litine za avtomobilsko, elektro 
ln strojno industrijo 
— motorne mesoreznice 
— druge proizvode za široko potrošnjo 
Občanom in delovnim ljudem čestitamo za novo 
leto 1978 

Kemična industrija 
»DONIT«, Medvode, n. sol. o. 
TOZD KAMNIK 
čestita ob novem letu 1978 
Proizvodni program: 
TOZD SVIT 
— elektroinstalacijski material, 

mika 
TOZD »TRIVAL« 
— čistila za gospodinjstva in 

in polirne paste, lepila za . 
strijo, obrt in široko potrošnjo, 

— DONOLIT — tekoča plastika za zaščito garaž, 
balkonov, silosov, skladišč in proizvodnih prosto
rov 

S KOČNA, trgovsko podjetje 
• na veliko in malo 
• čestita vsem delovnim ljudem za novo leto 1978 

t 
! 

dekorativna kera-

avtomobile, brusne 
gradbeništvo, indu-

RUDNIK KAOLINA 
ČRNA KAMNIK 
čestita vsem delovnim ljudem za novo leto 1978 
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AMD KAMNIK 
želi vsem udeležencem v cestnem prometu in še 
posebno članom društva uspešno novo leto ter 
srečno vožnjo v letu 1978! 

GOZDNO GOSPODARSTVO 
LJUBLJANA 
OBRAT KAMNIK 
čestita vsem delovnim ljudem SREČNO IN USPE
HOV POLNO NOVO LETO 1978 

LJUBLJANSKA BANKA 
PODRUŽNICA KAMNIK 
čestita vsem vlagateljem hranilnih vlog, potrošni
kom in vsem občanom uspešno NOVO LETO 1978 

Obrtno podjetje 
USLUGA KAMNIK 
čestita ob novem letu vsem občanom 

LONČARSKO PODJETJE 
KOMENDA 
Iskrene čestitke ob novem letu 

MENINA, tovarna pogrebne 
opreme Kamnik-Smarca 
čestita ob novem letu vsem poslovnim partnerjem 
in vsem delovnim ljudem 

KOMUNALNO PODJETJE 
KAMNIK 

čestita vsem delovnim ljudem ob novem letu 1978 

Vsem gostom in občanom čestita za novo leta 1978 

Gostinsko podjetje 
PLANINKA KAMNIK 
Cenjenim gostom se priporoča 

MESO KAMNIK 
čestita za novo leto 1978 svojim odjemalcem in 
vsem delovnim ljudem, 

ŽIVILSKA INDUSTRIJA KAMNIK 
čestita vsem občanom in poslovnim partnerjem za 
novo leto 1978 

ŽITO LJUBLJANA 
obrat VESNA v Kamniku 

čestita vsem delovnim ljudem za novo leto 1978 

čestitkam za novo leto se pridružuje 

Industrija pohištva STOL 
KAMNIK 

0 
0 
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0 
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0 : 
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Tekstilna tovarna 
SVILANIT KAMNIK 
želi vsem svojim kupcem srečno novo leto 1978 in 
priporoča svoje izdelke: 
— frotir brisače 
— frotir plašče za dom in plažo 
— modne kravate 

Kemijska industrija 
»KAMNIK« KAMNIK 
čestita ob novem letu 1978 in priporoča svoje iz
delke: 

RAZSTRELIVA: praškasta, vodoplastična, metanska, 
seizmična 

SMODNIKI: rudarski in lovski 

V2IGALNA VRVICA: počasi goreča 

METALURŠKO LIVARSKA SREDSTVA: eksoterm-
ne mase in posipi, termoizolacijske mase in posipi, 
ločilci, livni praški 

ALUMINIUM PASTE 

ALUMINIUM PRAH 

PIROTEHNIČNI PROIZVODI za rudarstvo, ognje-
METE 
PLASTIČNE FOLIJE IN IZDELKE: polietilenski 
rokavi in folija, polietilenske vrečke, tiskana in ne-
tiskane, polipropilen folija in vrečke, tiskane in ne-
tiskane ter nylon folija : 

m 
>0> 



Kamniški tekači v novi sezoni 
Prava sezona smučarjev se 

je šele začela, Tekači-smu-
čarji so nas že n a p r v ih tek
m a h pr i jetno presenet i l i . N a 
p r v i preg ledni tekma na Po
k l j u k i je st . p i on i r Robert 
S M O L N I K A R zasedel tretje 
mesto m e d 31 nastopajoči
m i , mlad inec Stane L A M -
P R E C N I K je za devet sekund 
i zgub i l prvo mesto i n b i l ta
k o četrti m e d 19 tekmoval
c i , v i s t i kategor i j i I van 
SUŠNIK peto mesto, Andre j 
N A D V E S N I K šesto mesto; 
st. p i o n i r k a M e t k a B R E L I H 
peto mesto, Tat jana S M O L 
N I K A R šesto mesto med 15 
tekmova lkami . 

D r u g a pomembna tekma je 
b i ta n a Osankar i c i — Pohor
je dne 10.12.1977 v počasti
tev pohorskega batal jona i n 
je štela z a kategorizaci jo. 
Pohva l i t i vel ja prav vse te
kače K a m n i k a , k i so nastopi
l i na tej t ekmi . Stane L A M -
P R E C N I K je zasedel drugo 
mesto, Ivan S U S N I K četrto 
i n Dušan P I L I C E K osmo me
sto, v s i v kategor i j i mlad in
cev, uvrščenih je b i l o 19 tek

movalcev. St . p i on i r Robert 
S M O L N I K A R drugo mesto, 
dobro sta se predstav i la E d o 
J E R I N i n Matjaž R E M S , n jun 
zaostanek 12 odstotkov za 
zmagovalcem; v tej katego
r i j i je nastopi lo 25 tekmoval
cev. Tat jana S M O L N I K A R 
tretje mesto, M e t k a B R E L I H 
četrto mesto v kategor i j i st. 
p ion i rk , nastopajočih 15 tek
movalk. M l . p i o n i r k a Ma jda 
LANIŠEK četrto mesto od 
10 nastopajočih. St . p i o n i r 
Drago K L O P C I C — lansk i 
državni p r vak p r i m l . p ionir 
j i h , k i je v tem letu presto
p i l k st. p ion i r j em je zasedel 
peto mesto, m e d 17 nastopa
jočimi. Naj p r i p o m n i m , da 
so nastopal i tekači i z vseh 
s lovenskih k lubov . 

Poleg omenjenih tekem so 
se naši tekači udeleževali te
kaških krosov v le tn i sezoni 
in tekem na sk i r o l kah — 
smučke n a ko les ih , kjer so 
dosegl i lepe rezultate. N a 
teh tekmovanj ih so doseg
l i več p r v ih , d rug ih m tret
j i h mest , np r . v D o l u tro jna 
zmaga mladincev LAMPREČ-

NIK-NADVEŠNIK-SUŠNIK, 
pa Tat jana S M O L N I K A R prvo 
mesto, ter Rober t S M O L N I 
K A R prvo mesto. 

Torej k l j ub težavam, kate
re preživljamo tekači, ne bo
mo omagal i i n smelo gleda
mo v p r ihodn j i razvoj te
kov, h k r a t i p a vab imo k so
delovanju mlade od pionir 
jev napre j , k i imajo veselje 
do smučarskega teka. 

Vse pr iznanje i n zahvala 
staršem naših tekmovalcev, 
k i z razumevanjem poma
gajo t u d i mater ia lno . 

Prav tako ve l ja za osnov
ne šole: S T R A N J E , P R A N A 
A L B R E H T A i n T O M A B R E J 
CA , ke r omogočajo odsot
nost učencev od pouka zara
d i tekem i n skupn ih pr iprav . 

V s a zahvala obema trener
j ema Pav lu DORN1KTJ in 
Pe t ru LANIŠKU ter pomoč
n i k o m a KLOPCIČU i n B R E -
LIHU*. Se posebno pa Pe t ru 
LANIŠKU, k i se je odrekel 
honorar ju i n ga žrtvoval te
kaški sekc i j i ko t pomoč p r i 
izpolnjevanju programa. 

P A V E L LANIŠEK 

Smučarski tečaji 
D a b i omogočil čimvečje-

m u številu nov ih i n smučar
skega znanja željnih smučar
jev organiz i rano i n stro
kovno vadbo smučanja, bosta 
v letošnji z i m s k i sezoni 
Z T K O — O d b o r za množic, 
n i šport i n Društvo učiteljev, 
vaditeljev i n trenerjev smu
čanja kamniškega področja, 
organiz i ra la vrs to smučar
s k i h tečajev. N a m e n teh te
čajev je, d a b i se j i h lahko 
udeležilo čimvečje število te. 
čajnikov, d a b i b i h poceni 
i n d a b i zajel i čimveč mla 
dino t u d i i z okol ice K a m n i k a . 

SMUČARSKA G I M N A S T I K A 

K o t p r ip ravo n a tečaje za 
okrepitev i n pr ip ravo za 
vadbo na snegu, je vsako 
soboto v te lovadnic i v Mek i 
njah o d 9.—10.30 ure za šol
sko i n 10.30—12. ure za pred
šolsko m lad ino , brezplačna 
vadba smučarske gimnast ike. 
T u dobite t u d i vse potrebne 
informaci je o op r em i i n smu
čarskih tečajih. 

TEČAJI O B K O N C U T E D N A 
( W E E K E N D TEČAJI) 

Tako j k o bo zapadel p r v i 
sneg v K a m n i k u , bodo vsa
k o soboto i n nedeljo (3 sobo
te i n 2 nedelj i ) 5 dnevni te. 
čaji. Dopo ldansk i tečaji bodo 
o d 10.—12. ure , popo ldansk i 
pa od 14.30.—16.30. ure . F r i -
četek tečajev bo objavl jen 
t u d i na l epak ih i n dnevnem 
časopisju. Z a te tečaje, k i bo
do na V e l i k i h Po l janah, je 
simbolična tečajnina 100 d i n . 
Razp i s vel ja z a vse starost
ne kategori je, odpade pa v 
p r i m e r u , da bo manj ko t 10 
pri javl jencev. Pr i jave za te 
tečaje bodo zb i r a l i dežurni 
učitelji i n vadi te l j i smučanja 
n a tečajih na V e l i k i h Polja
nah ob vlečnici. Tore j ob 
p r v e m snegu ob sobotah i n 
nedel jah n a tečaje na Vel i 
ke pol jane. 

Z a bol j zahtevne smučar
je i n v p r i m e r u , da se p r i 
j a v i vsaj 40 tečajnikov p a je 
mogoče organiz i ra t i te teča. 
je tud i v K r a n j s k i gor i a l i 
V e l i k i p l an in i . Cena 5 dnevne
ga tečaja (3 sobote, 2 ne
del j i ) , vendar ne v času šol
s k i h počitnic je 600 d i n , v 
k a r je vračunan avtobusni 
prevoz, žičnica l n pouk smu
čanja. Organizator lahI:o iz
vede te tečaje le če je več 
kot 40 prijaviljencev. 

P ismene pr i jave s predpla
čili sprejemata v dopoldan
s k e m času Z T K O Kidričeva 
23 tov. Zagorc i n D V U T S , 

L jub l j anska 2 a a l i Pošta 
K a m n i k tov. Sehnab i v po. 
po ldanskem času. 

Tečaje ob koncu tedna 
lahko organiz i ramo tud i po 
okoliških krajah (Stranje, Mo 
ste, K o m e n d a , Tunj ice , Tu 
hinj i td. ) , če bodo šole, mla 
d inske organizaci je, krajev, 
ne skupnost i a l i druga dru-
štva zbra la vsaj 15 tečajni
kov i n poslale p ismeno p r i 
javo na gornja naslova. 

TEČAJI M E D ŠOLSKIMI 
POČITNICAMI 

M e d šolskimi počitnicami 
bodo organiz i ran i 5 dnevni 
smučarski tečaji od 21—25. 
januar ja 1978. Ce bodo 
ugodne snežne razmere v 
K a m n i k u bodo tečaji n a Ve . 
l i k i h Pol janah, dopo ldansk i 
od 9—12. u ro i n popoldan, 
s k i o d 16.30.-^-19.30. Tečajnina 
je 100 d i n . T u d i t i tečaji bo
do v oko l i c i K a m n i k a , če 
bodo posamezne organizaci
je i n šole i z okol ice zbrale 
vsaj 15 tečajnikov, i n posla , 
le p ismeno pr i javo. 

P ismene pri jave posamez
n ikov i n društev ter šol s 
po imensk im sp i skom udele
žencev tečaja. Z a predšolske 
otroke morajo b i t i na tečaju 
pr i so tn i starši. Pr i jave do 
15.1.1978 pošljite na D V U T S 
K a m n i k L jub l j anska 2 a l i Po
šta K a m n i k . 

Ce v K a m n i k u ne bo snega 
bomo organ iz i ra l i smučar
ske tečaje v K r a n j s k i gor i . 
Zato mora jo v s i pri javi jen-

c i za tečaje v K a m n i k u nave
s t i , če so v t em p r i m e r u p r i 
prav l jen i ob iskovat i tečaje v 
K r a n j s k i gor i . Cena za te. 
čaj o d 21.—25.1.1978 je 500 
d i n (Avtobusni prevoz, žič
nice, tečajnina). Ob pr i j av i 
na zgornj i naslov je treba 
vplačati celotno tečajnino. 
Pr i jave bomo zb i r a l i od 10. 
do 15. 1.197«. 

V K r a n j s k o goro bo od
h o d o d 21. do 25.1.1978 vsak 
dan ob 7.30 u r i i zpred zdrav
stvenega doma i n vrni tev 
ob 17. u r i . 

TEČAJI ZA D E L O V N E 
K O L E K T I V E 

Z a delovne ko lekt ive , k i 
želijo organiz i ra t i smučarske 
tečaje lahko nud imo usluge 
za poučevanje a l i celotne or
ganizacijo tečaja doma i n v 
tu j in i ( I tal i ja, Avst r i ja ) . Po
sojamo lahko tud i 15 komple
tov k r a t k i h G L M smuči za 
tečaje odras l ih začetnikov. 

Prav tako organiz i ramo po 
dogovoru tud i t rening s ind i 
ka ln ih ek ip . P ros imo za pis
mene pr i jave n a zgornj i na
slov. 

L jub i te l j em smučanja se 
torej ponuja cela vrs ta mož
nost i udeležiti se organiz ira
nega pouka smučanja. Upa
mo, d a se bodo v to mno
žično akc i jo vključili šport
n i referenti v de lovn ih ko
lekt i v ih , starši, učenci, pro
fesorj i i n učitelji v šolah. 

O b m a j h n i pomoči vseh 
teh i n narave s snegom bo
m o predvsem obrokom, pa 
nenazadnje tud i staršem pr i 
p r a v i l i ve l iko z imskega ve
selja. 

M l a d i nogometaši V t r tusa s trener jem Kneževlčeni 

Zaključek nogometne sezone 
Končan je jesenski del v i dob i l i zmagovalce posamez-

športno tekmova lnem delu i n n i h s k u p i n , 
rekreac i j i . V s a moštva so V kamniško-domžalski pio-
igra la zelo borbeno, tako n i r s k i l i g i ( I I selekcija) je 
da smo šele v zadn j ih t ekmah * prvo mesto osvoj i lo moštvo 

Lestvice po končanem jesenskem dela prvenstva 1977/78 

PIONIRSKA LIGA (II. selekcija) 

1. Ihan * 8 1 0 23:3 17 
2. Kamnik 9 7 0 2 72:10 14 
3. Virtus 9 8 1 2 35:14 13 
4. Radomlje 9 S • 4 21:20 10 
S. Komenda 9 4 1 4 20:27 9 
S. Induplali 9 I 1 5 28:23 7 
7. Domžale 8 2 X 4 18:19 6 
8. Mengeš 9 2 1 6 10:34 5 
9. Dob 9 2 1 6 10:35 5 

10. Partizan 8 0 « 8 4:53 0 

KADETSKA LIGA (III. selekcija) 

1. Ljubljana 7 7 t 0 26:1 14 
2. Stražišče 7 S t 2 19:5 10 
3. Domžale 7 3 3 1 9:5 9 
4. Virtus 7 2 3 2 16:20 7 
5. Kranj 7 2 2 3 8:15 6 
O.OlImpija 7 1 2 4 4:11 4 
7. Medvode 7 1 1 5 8:15 3 
8. Mengeš 7 1 9 6 6:21 2 

MLADINSKA LIGA (Rekreacija) 

1. Ihan 7 S 1 9 27:3 13 
2. Radomlje 8 5 3 1 33:10 12 
3. Virtus 8 s 1 30:13 11 
4. Dob 8 3 2 3 27:25 8 
5. Moravče 8 4 9 4 14:25 8 
6. Kamnik 8 3 1 4 22:28 7 
7. Domžale 7 3 0 4 29:20 C 
8. Induplali 8 2 2 4 14:38 6 
9. Partizan S 1 9 7 12:3» 2 

ČLANSKA LIGA (Rekreacija) 

1. Ihan 11 8 0 S 36:14 18 
2. McngeS 11 7 2 2 30:13 16 
3. Kamnik 11 8 0 3 36:20 16 
4. Domžale 11 7 1 3 25:21 15 
5. Radomlje 11 7 0 4 51:27 14 
C. Induplali 11 7 0 4 32:11 14 
7. Partizan 11 5 1 S 30:30 U 
8. Moravče 11 4 2 5 29:28 10 
9. Dob 11 2 2 7 24:37 6 

JO. Vlrtus 11 2 2 7 18:32 6 
11. Komenda u t 1 8 13:43 5 
12. Napredek 11 1 1 » 12:51 3 

Lestvico četrte selekcije bomo objavili naknadno. 
Andrej IVrčič 

Ihana, d rug i je K a m n i k , k i 
i m a daleč najboljšo raz l iko v 
zadetk ih, p r i ka za l i so zelo do
ber nogomet k a r daje s lu
t i t i , d a so v N K K a m n i k na 
d o b r i pot i . Dve t ekm i so s i 
cer nesrečno i z gub i l i ven
dar upajo spomlad i na bol j 
šo bero. Igra lc i V i r t u s a so 
se uv r s t i l i n a odlično tretje 
mesto, čeprav so nastopal i 
z r a z l i ko prejšnjega leta T 
močno spremenjeni postavi . 

P r t kadet ih V i r t u s a ( I I I 
selekcija) smo opaz i l i napre
dek v zadn j ih t ekmah, saj 
so p r i ka za l i dos t i boljšo igro 
ko t n a začetku, ko moštvo 
še n i b i l o u igrano, i g ra l c i so 
i zb ran i i z t reh k lubov (Kam
n ik , V i r t u s , Komenda ) . Se
lekci ja je zasedla dobro če
trto mesto s polov ico vseh 
možnih točk. Premočno so 
prvo mesto osvo j i l i L jubl jan
čani, čeprav je t reba reči, 
d a so nastopa l i s šestimi 
igra lc i , k i so člani slovenske 
reprezentance. Uvrst i tve os
ta l ih so pričakovane. 

M l a d i n c i I V selekcije kam-
niško-domžalskega področja 
so nastopal i v zahodni slo
venski l i g i . 

Uvrst i tev na odlično tret
je mesto med dvanajst imi 
moštvi je presenetl j iva, ven-
dar zaslužena. Pozna se de-_ 
to z mladdmi, trenerja BlciJ-
ca. Z a resnost i n borbeno-
j i m lahko samo čestitamo. V 
rekreac i j i so v obeh k o n k u . 
rencah (mlad inc i , člani) s la 
v i l i Ihanc i . Z a člane lahko 
rečemo, d a so t r i moštva 
( I H A N , MENGEŠ, K A M N I K ) 
zaključila prvenstvo • ena
k i m številom točk (16). 

F E R C I O A N D R E J 

^ P L A N I N S K I KOTIČEK 

O B I S K O V A L C E M G O R A V 
Z I M S K E M ČASU 

K e r postaja zahajanje v 
gore vedno bol j množično, je 
t u d i p o z i m i vedno več tak ih , 
k i se podajo v višave. P rvo 
i n osnovno vodi lo naj j i m 
bo, da se ne odpravl ja jo na 
pot brez ustrezne opreme. 
Pr is luhne jo naj tud i vremen
s k i napovedi , posebno če gro
ze p lazov i . I n če kdo m o r d a 
ne ve povsem dobro , kako 
se ravna s cep inom, dereza
m i i td . , naj se ob četrtkih 
m e d 19 i n 20 u r o ug las i na 
p lan inskem društvu v K a m 
n i k u , k jer m u bodo izkušeni 
go rsk i v odn ik i , člani G R S a l i 

alpinistični inštruktorji rad i 
pomagal i z nasvet i . 

Druga stvar je pa obnaša
nje v gorah. Na j tu omeni
mo samo t is t i de l b ivanja v 
gorskem svetu, k i zadeva 
z imske sobe. V Kamniških 
A lpah i m a vsaka po z im i ne-
oskrbovana p lan inska koča 
tud i z imsko sobo. Koča je 
čez z imo zapr ta i n zaklon je
na, z i m s k a soba je p a od
klenjena i n namenjena obi
skova lcem, da se lahko va
njo umakne jo p r ed neur jem, 
d a v njej prebi je jo noč. 
S k r a t k a , to je zavetje v s i l i . 
Zato je opreml jena tud i z 
nekaj ležišči i n odejami. Ne

katere z imske sobe imajo 
tud i štedilnik i n drva, d ru - \ 
ge ne. K e r so z imske sobe 
namenjene vsem obiskoval
cem, ape l i ramo n a vse, d a 
naj sobo za seboj pospra
vijo, zložijo odeje i n skrbno 
zapro vrata . P a tud i d r v 
naj ne pokur i j o preveč, kaj
t i z i m a je dolga, d rv pa malo . 

ALPINISTIČNI I Z P I T I I N 
S P R E J E M N O V I H 

A L P I N I S T O V 
Običaj jo, d a se po za

ključku letne plezalne sezo
ne sprejmejo med. alpinistič
ne vrste t i s t i , k i so pokaza
l i dovol j volje i n vztrajnost i , 
svoje znanje pa dokaza l i tu
d i n a i zp i t ih . Letošnji a lp i 
nistični i zp i t i so se začeli že 
29. novembra s praktičnim 
de lom z imskega plezanja. 
Nadal jeva l i so se 10.12. s 
praktičnim p r i ka zom plezal
n i h tehnik, orientaci je i td . T i 

i zp i t i so b i l i dobesedno krva
v i : p r i i zb i janju k l inov je 
b i l ma r s i kdo neroden i n se 
je oprasn i l , da je tekla k r i . 
Nato pa je s l ed i l še teoretič
n i de l , k jer so m o r a l i kandi 
dat i pokazat i ce l spekter zna
nja, k i naj b i ga ime l vsak 
a lp in is t . Po opravl jenem teo
retičnem i zp i tu je nato sle
d i l a še preizkušnja, katere 
namen je ugotovi t i sposob
nost še na d rug ih področ
j i h , ne samo p leza lskem i n 
k i je pr i re jena predvsem kot 
nekakšen zaključek resne
ga i n trdega dela . To je tra
d i c i ona ln i spre jem nov ih a lp i 
nistov, k i ga imamo Kamniča-
n i že vrsto let v Kamniški 
B i s t r i c i . Letos smo ga nare
d i l i 17.12. skupaj z Mengša-
n i . Obe preizkušnji — izpi t i n 
spre jem — so uspešno opra
v i l i : H R O V A T M A R K O - M A R 
C U S A U R E L I U S M U D O N J A 
i n REŠCIC V A N D A - V E R A N -

D A iz Mengša i n p a B E N 
K O V I C J A N E Z J K A V E L J C B S -
N I , MARKUŠ I R H N A - M A J S A , 
P L E V E L J A N E Z - P U B I i n V K 
T O R A C PRANC-ŠTANCAR te 
K a m n i k a . 

P L A N I N S K A P R E D A V A N J A 
K a k o r že vrsto let dosle j , 

tako namerava tud i v le
tošnja z i m s k i sezoni P D 
K a m n i k p r i r ed i t i v rs to pre
davanj predvsem s p lan in
sko temat iko. Predavanja bo
do v dvoran i nad kavarno 
Ve r on ika i n bodo spreml ja
na z ba r vn im i d iapoz i t i v i . 
P r vo teh predavanj bo v za
četku januar ja . Predava l bo 
d ip l . ing. Peter ščetinin, pre
davanje pa nos i naslov M e d 
nebom i n zemljo, govor i pa 
o po le t ih z zmajem s pre-
padn ih vrhov v Do l om i t ih . 
Točen da tum tega predava
n ja , k a k o r tud i osta l ih , bo 
objavl jen n a p laka t ih . 
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